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SVENSKA INNEBANDYFÖRBUNDETS

VERKSAMHETSBERÄTTELSE



Juridiska nämnden  

Juridiska nämnden avgjorde 54 stycken 
bestraffningsärenden och 15 stycken 
tävlingsärenden.  

Ledamöter var: 
• Fredrik Borlie (ordförande) 
• Roger Häggkvist (vice ordförande) 
• Greger Sandell 
• Erika Palmeby 
• Daniel Sandberg 
 

Nationella disciplingruppen 

Nationella disciplingruppen avgjorde  
165 stycken bestraffningsärenden. 
• Daniel Böcker (ordförande) 
• Marcus Granelli (ordförande) 
• Anders Nilsson (ordförande) 
• Ann-Charlotte Frogner 
• Magnus Göransson 
• Björn Landin 
• Carl Otterström 
• Anders Ståhlberg 
• Monika Tilander 

Videogranskningsgruppen 

10 situationer i SSL/Svenska Cupen rapporte-
rades till videogranskningsgruppen (en dam 
och nio herr). Gruppen valde i sex av fallen 
att göra en anmälan till bestraffning, varav 
Juridiska Nämnden beslutade om ytterligare 
påföljd i två av dessa fall.

3. Förord

4. Det här är Svensk Innebandy / Personal och grupper

5. Licensierade spelare / Så slutade serierna

6. Innebandy.se i ny skrud

7.  Gemensamt arbete – för ett mer likriktat  
Svensk Innebandy

8. Partnerarbetet fortsätter att stärka Innebandyn

9. Uppskattad partnerresa till VM i Zürich / Suicide Zero

10. Alla VM-gulden i svensk ägo igen 

13.  Unikt internationellt utbyte för Guldsteget /  
Fysiologiska riktlinjer

14. Vi enar Svensk Innebandy under ett nytt manér

15. Svensk Innebandy når ut

16. Apprakadabra vilken succé! 

16. Titta – Innebandy.TV växte under säsongen

17.  Från Värmland till världen – nu storsatsar  
innebandyn på att bli mer jämställd

18.  Svensk innebandy lanserar ny landslagströja  
– folkdräkten

18. VM-buckla på turné

19. Ökat samarbete mellan SIBF och FSSL

20. Arbetet inför VM 2024 i gång!

21.  Rekordmånga domarnomineringar till  
ungdomsturneringarna

22.  Historiskt beslut taget: Svensk Innebandy får ny 
seriestruktur

23. Profilfyllda matcher när veteran-SM var tillbaka

24. Fullsatta finaler under Svenska Cupen och SM

25. Paraidrotten hittar hem till innebandyn

26. Mer kontroll på knäna / Så framtidssäkras Innebandyn

27. Föreläsningar fortsatte fördjupa / Tryggare innebandy

28. Återstartsarbetet - för att behålla och rekrytera

29.  Folksportens arena - för mer spontanidrott /  
Svensk Innebandy i storsatsning för jämlikhet  
med Make Equal

30. De valdes in i Hall of Fame 2022/23

31.  Vinnarna säsongen 2022/23 pantamera Fair Play /  
Två kungar möttes på slottet / Poängrekord

32. Årets domare dam

33. Årets domare herr

34. Årets spelare dam

35. Årets spelare herr

36. Scandics domarpris

37-49. Måluppföljning

50. Årsredovisning

53. Resultat och ställning

54. Resultaträkning

55. Balansräkning

56. Eget kapital och skulder

57-62. Noter

63-65. Revisionsberättelse

66-67. Tack för denna säsong/ Partners

Här hittar du allt som vi vill berätta från säsongen 2022/23, trevlig läsning!

Styrelsens sammansättning: 

• Märit Bergendahl, ordförande 
• Martin Klabere, vice ordförande 
• Carin Sjöberg 
• Helén Wiklund Wårell 
• Lena Larsson 
• Malin Andersson 
• Mats Romell 
• Pontus Berger 

Valberedningens sammansättning: 

• Boel Carlsson, ordförande 
• Eva Pethrus 
• Henrik Wetterlundh 
• Lars Svensson 
• Boel Carlsson

Under säsongen genomfördes:   

Sex förbundsstyrelsemöten 
En ordförandekonferens, två styrelsekonferens, 
tre personalkonferenser(SIBF/SDF)

Och det är just tillsammans som präglat denna säsong. 
Tillsammans, förbund och distrikt, har vi enats om tre 
gemensamma fokusområden för att öka den effekten 
av det vi gör: stärka varumärket/attraktionskraften, skapa 
en effektiv organisation och bibehålla samt attrahera 
nya. Kommande säsong fortsätter arbetet med särskilt 
fokus på dessa områden för att växa vår sport ännu mer.  
 
Ser vi innanför sargen hände det även där en hel del. 
Dubbla guld för herrlandslaget: World Games och VM. 
Och guld för bägge U19-landslagen i VM. Därmed är alla 
gulden i svensk ägo igen.  

Vi kunde också jubla i kapp på våra ungdomsturneringar 
i Umeå, Nyköping, Falun och Uppsala, se historia skapas 
när Svenska Cupen avgjordes i Mölnlycke och Kalmar, 
se forna stjärnspelare mäta sina krafter i Veteran-SM 
och se nutidens samt framtidens stjärnor i SM-finalen 
i Avicii Arena.  

Vi kunde också se historiska avtal skrivas där Puma fort-
sätter att klä Svensk Innebandy enligt ett nytt fem årigt 
avtal och Stadium blir ny leverantör. Pantamera har även 
de valt att förlänga och fortsätta vara med och bygga 
innebandyn.  

Vi tecknade ett annat mycket viktigt avtal, med 
Suicide Zero, där samarbetet möjliggör ett krafttag i 
arbetet mot psykisk ohälsa och med suicidprevention  
i hela innebandysverige. 

I årets verksamhetsberättelse berättar vi mer om detta 
och vårt arbete för att vara mer än en sport. Vi berättar 
om hur vi lanserat Fifty/Fifty från Värmland till världen. 
Hur vi klätt oss i en ny folkdräkt och hur VM-bucklan 
varit på turné. Hur vi börjat bygga VM-2024 och hur vi 
lyckats få rekordmånga domarnomineringar till våra 
ungdomsturneringar. Och mycket, mycket mer.  

Vill du vara säker på att inte missa något under säsongen 
ska du surfa in på vår hemsida som under säsongen 
också fått ett nytt utseende. Och när du ändå är ute 
på nätet, se till att följa oss i sociala medier för att ta del 
av allt som händer i vår sport.  

Trevlig läsning, och tack för den här säsongen!

Märit Bergendahl 
Ordförande 

Svenska Innebandyförbundet

Mikael Ahlerup 
Generalsekreterare 

Svenska Innebandyförbundet

FÖRORD

INNEHÅLLSFÖRTECKNING

FULL FART FRAMÅT – TILLSAMMANS! 
Vi är tillbaka. På allvar. Äntligen en hel säsong utan några restriktioner! Återhämtningen 
kunde ta fart. Och vilken återhämtning som vi stått för. Innebandyn drabbades hårdast, 
men återhämtade sig starkast. Framåtanda och laganda har gjort det möjligt. Stort tack till 
alla er därute som kämpat. Tillsammans är vi starka. 
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Personal

Mikael Ahlerup, generalsekreterare 

Amanda Emet, administrativ koordinator  

Anders Jonsson, utvecklingschef 

Andrea Hjelmåker, utbildningsansvarig 

Anki Kjellberg, försäljning- och partneransvarig  

Erik Nilsson, produktionsledare 

Göran Berg, kundtjänst 

Hanna Wiklund, barn- och ungdomsansvarig 

Inez Rehn, inkluderingsansvarig 

Jan Lindberg, landslagskonsulent 

Joakim Lindström, administrativ chef 

Johanna Collin, ekonomiassistent 

Jonas Olsson, systemutvecklare 

Josefine Sinclair, föreningsutvecklingsansvarig 

Linda Noppa, förbundsjurist 

Lisa Eskils, varumärkesansvarig 

Ludvig Gustavsson, kommunikatör  

Magnus Nilsson, tävlingschef 

Martin Hallén Almroth, digital kommunikatör  

Mattias Linell, domarkoordinator 

Michael Leimer, tävlingskonsulent 

Niklas Nordén, förbundskapten herrlandslaget 

Patrik Eklund, tävlingssamordnare 

Robin Andersson, domarkonsulent 

Sofie Andersson, elit- och landslagschef  

Svenska Innebandyförbundet har lokaler på Skansbrogatan 7 i idrottens hus, men också personal och lokaler i 
Göteborg, Jönköping, Linköping, Uppsala, Malmö, Munka-Ljungby, Nyköping och Umeå. Totalt hade Svenska 
Innebandy förbundet 40 personer anställda på olika basis. Under ledning av generalsekretaren har resurserna  
fördelats på områden som administration, arrangemang, marknad, kommunikation, tävling, utveckling och landslag:

SVENSKA INNEBANDYFÖRBUNDETS PERSONAL OCH GRUPPER

Sofia Haglund, HR-chef 

Stefan Jonasson, marknads- och arrangemangschef 

Thomas K:h Andersson, IT-ansvarig 

Tero Marjamäki, kommunikationschef  

Tobias Linderoth, projektledare 

Thomas Brottman, förbundskapten herrlandslaget 

Åsa Karlsson, förbundskapten damlandslaget 

Åsa Wigforss, ekonomichef

 

Slutat
Daniel Holm, Serieutredare (2023-04-28) 

Anton Rosenblad, Medieansvarig (2022-08-15) 

 

Börjat 
Jonatan Petersson, Parainnebandyansvarig (2022-08-22) 

Hannah Danielsen Kovacs, Tävlingskonsulent (2022-08-15) 

Daniel Holm, Serieutredare (2022-06-01) 

Frida Stinesen Ekholm, Återstartskommunikatör (2022-10-31) 

Kayvan Zarea-Ganji, Digital kommunikatör SSL (2023-01-06) 

Zandra Eriksson, VM-kommunikatör (2023-02-01)  

Roger Ödebrink, Distriktsutredare (2022-08-01) 

 

Ändrade roller 
Ludvig Gustavsson, Medieansvarig 

Magnus Nilsson, VM-ansvarig

DET HÄR ÄR SVENSK INNEBANDY
Syfte: Svensk Innebandys syfte är att erbjuda en enkel, rolig sport som alla kan utöva hela livet.

Vision: Svensk Innebandys vision är att bli Folksporten. Med folksport så tänker vi på en sport 
som tilltalar många. Som är öppen för alla. Som är så enkel och rolig att många vill utöva den. 
Och som dessutom är underhållande att se på.

Värdegrund: Svensk Innebandys kärnvärden bygger vår värdegrund. Det här är kompassen 
som alltid visar oss i rätt riktning. Oavsett vad vi gör, vilka beslut vi fattar eller hur vi kommunicerar, 
så har det sin grund här.

Inkludering Samverkan Nyskapande+ + =

LICENSIERADE SPELARE
Antalet licensierade spelare den 30/4 2023 

var 113 654 (112 663 i fjol)

35 899
KVINNOR

2022 - 35 077

77 755
MÄN

2022 - 77 586

SÅ SLUTADE SERIERNA
SSL - Svenska Superligan Dam 
 
SM-guldvinnare:  
Thorengruppen IBK

Seriesegrare:  
Thorengruppen IBK 
 
Åkte ur:  
Nacka IBK 
IK Sirius FBC 
 
Klara för SSL säsongen 2023/24:  
Kais Mora IF  
IBK Lockerud Mariestad 
 
Lagen som tog klivet upp från 
division 1 till Allsvenskan på  
damsidan:  

IBF Falun Utveckling 
Täby FC 
Huddinge IBS 
Olofströms IBK 
Växjö IBK 
Bergs IK 

Antal aktiva föreningar: 840 (847)  | Totalt antal övergångar: 7 414 (6 775) | Totalt antal aktiva unika lag: 6 731 (6 344)

745
GULDLICENS  

2022 - 0

18 861
RÖD LICENS 13-15 ÅR  

2022 - 19 778

28 060
BLÅ LICENS 10-12 ÅR  

2022 - 28 187

32 626
GRÖN NIVÅ - 0-9 ÅR  

2022 - 30 273

3 934
MOTIONSLICENS  

2022 - 3 854

29 428
SVART/LILA LICENS 

2022 - 30 571

 SSL - Svenska Superligan Herr 

SM-guldvinnare:  
Storvreta IBK

Seriesegrare:  
IBF Falun 

Åkte ur:  
IBK Dalen 
Gävle GIK 
 
Klara för SSL säsongen 2023/24:  
Nykvarns IBF Ungdom 
Karlstad IBF 
 
Lagen som tog klivet upp från 
division 1 till Allsvenskan på  
herrsidan:  
Sundsvalls FBC 
Nilsby IK 
Tyresö Trollbäcken IBK 
Skälby IBK 
Fristads GOIF 
FBC Kalmarsund Ungdom

Lagen som tog klivet upp till  
division 1 på herrsidan:
Alunda IBF
Bergnäsets AIK
Ekerö IK
FBC Karlskrona
Gimonäs Umeå IF
Gransholms IF
GS 86 AIF
IBF Backadalen
IBF Norrköping
IBK Genarp
Jemtland IB
Malmhaug IBF
Torshälla IBK
Rasbo IK
Skövde IBF 
Surahammar IBF
Vattjoms IK
Åkersberga IBF
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INNEBANDY.SE I NY SKRUD
Under säsongen fick Innebandy.se ett nytt utseende för 
både Svenska Innebandyförbundet och alla 19 distrikt.  
Flera månaders arbete låg bakom med planering, design 
och byggande av sidan för att skapa en så användarvänlig 
upplevelse som möjligt. Nytt utseende, snabbare, mer 
inspiration och lite bättre helt enkelt. 
 
Målsättningen med nya Innebandy.se var att skapa en 
förbättrad upplevelse utifrån dagens beteendemönster 
och besökarnas feedback, redaktörernas önskemål och 
samlade erfarenhet av hur Innebandy.se använts. 
 
–  Det har legat en hel del arbete bakom där vi fångat in 
önskemål för att skapa en så bra hemsida som möjligt. 
Vi hoppas att besökarna upplever vår nya hemsida inspi-
rerande och användarvänlig, säger Thomas K:h Andersson, 
CTO/IT-ansvarig på Svenska Innebandyförbundet. 

Över 75 procent använder en mobiltelefon när de surfar 
på innebandy.se. Därför har mest tid lagts på att göra den 
nya designen mer mobilanpassad. Andra fokusområden 
har varit att förbättra ”sök” med AI-tjänster och A-Ö-listor, 
en bättre struktur, fler klassiska rubriker och bättre möjlig-
heter att dela innehåll mellan olika redaktörer. 
 
– Målsättningen har varit att skapa en hemsida för hela 
innebandysverige. För de insatta och de nyfikna. Vi vill 
bli folksporten och tror att vår nya hemsida är en viktig 
pusselbit i det arbetet, säger Tero Marjamäki, kommunika-
tionschef på Svenska Innebandyförbundet.   
 
Utvecklingen och förarbetet har gjorts tillsammans med 
den digitala byrån Toxic.

7 

GEMENSAMT ARBETE – 
FÖR ETT MER LIKRIKTAT 
SVENSK INNEBANDY

FOKUSOMRÅDEN

Under verksamhetsåret har arbetet fortgått med att stärka Svenska Innebandys 
strategiska arbete. Detta genom att förtroendevalda inom Svenska Innebandy 
arbetat fram tre gemensamma fokusområden under en ordförandekonferens  
i oktober 2022. 

Fokusområden som ska gynna utvecklingen av Svensk Innebandy runt om i 
hela Sverige. 

De tre fokusområdena är: 
1. Stärka varumärket/attraktionskraften 
2. Effektiv organisation 
3. Bibehålla & attrahera nya (spelare, ledare och domare). 

Ordförandekonferensen avslutades med att Sportkontoret f ick i uppdrag att 
konkretisera dessa tre fokusområden för att tydligare vägleda det operativa arbetet. 
Efter en remissrunda hos distrikten antogs inriktningen under en styrelsekonferens 
i mars 2023.

Som en del av den strategiska planen och med syfte att öka  
totaleffekten av det arbete Svensk Innebandy gör till-
sammans har det enats om gemensamma fokusområden. 
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Svensk Innebandy fortsätter att attrahera samarbetspartners. Under året 
som har gått har både viktiga förlängningar och nya partneravtal slutits.  
Intresset som f inns för Svensk Innebandy visar det fortsatta värde som 
sporten kan erbjuda potentiella partners.

Pantamera, Puma och Stadium.  
Tre partners som kommer att synas 
på Svensk Innebandys evenemang 
under de kommande åren. Ett fort-
satt gediget arbete från marknads-
avdelningen har genererat viktiga 
förlängningar och även nya partners 
som tillkommit under året.

Förlängningarna med Puma och 
Pantamera och den nya partnern 
Stadium var resultatet av just det 
här hårda arbetet. Att innebandyn 
har en stark attraktionskraft för  
potentiella partners råder det ingen 
tvekan om, berättar Stefan Jonasson, 
marknads- och arrangemangschef 
på Svensk Innebandy.

– Vi ser ett stort intresse av att 
samman   kopplas med Svensk 
Innebandy och tillhöra innebandy-
familjen. Under året som gått 

har vi fattat flera beslut gällande 
befintliga och även nya partners 
och det har inte alltid varit lätt. 
Det har varit en konkurrenskraftig 
situation där vi tagit de beslut som 
vi på sikt tror är bäst för Svensk 
Innebandy som helhet, säger 
Stefan Jonasson.

I december genomfördes också en 
nätverksresa till Zürich i samband 
med herrarnas VM. På plats var 
bland annat Svensk Innebandys 
tre huvudpartners, Pantamera,  
EY och OBOS som samtliga upp -
skattade dramatiken på plats när 
herrlandslaget bärgade ytterligare 
ett VM-guld.

– Att genomföra en sådan partner-
resa var något vi la mycket vikt vid 
och såg som vitalt för det kommande 
arbetet. Chansen att kunna samla 

alla i ett och samma rum och dra 
lärdomar av varandra var något som 
samtliga uppskattade. Det var en 
otroligt lyckad resa som innehöll 
både nöje och nytta.

Kärnan i Svensk Innebandys part-
ne r  verksamhet bygger på att till-
sammans göra sporten bättre. För 
Stefan Jonasson och hans kollegor 
innebär det här att arbetet nu tar 
sikte på kommande säsonger där 
fler viktiga partnersatsningar ska 
genomföras.
– Vi ser fram emot det arbete som 
väntar. Tillsammans med våra part-
ners går Svensk Innebandy en ljus 
framtid till mötes.

UPPSKATTAD PARTNERRESA 
TILL VM I ZÜRICH 
32 personer från Svenska Innebandyför-
bundets partnernätverk åkte ner till VM i 
Zürich för att nätverka, dela erfarenheter 
och heja fram Sveriges herrlandslag till sitt 
tionde VM-guld! 
 
 
– Vårt mål har varit att skapa ett nätverk där nyckelordet är att 
man aldrig ska ha råd att lämna Svensk Innebandy. Vi var 32 
personer som varvade konferenser med nätverkande där våra 
partners även börjat skapa än starkare relationer för sig och sitt 
företag men också för Svensk Innebandy. Det har varit magiskt 
att få ta del av alla diskussioner och att sedan få kröna detta 
tillsammans med våra ovärderliga partners med ett VM-guld är 
obeskrivligt, säger Stefan Jonassson, marknads-och evenemangs-
chef på Svenska Innebandyförbundet.     
 

SUICIDE ZERO 
 

Svensk Innebandy och Suicide Zero  
samarbetar mot psykisk ohälsa  
 
Svensk Innebandy inledde under säsongen ett samarbete med 
den ideella organisationen Suicide Zero. Samarbetet möjliggör ett 
krafttag i arbetet mot psykisk ohälsa och med suicidprevention 
i hela innebandysverige. 
 
Psykisk ohälsa och självmord är ett stort samhällsproblem och  
varje år tar runt 1 500 människor sina liv. Mångt fler lider av psykisk 
ohälsa. Svensk Innebandy vill göra skillnad och vara mer än en sport. 
Därför inleddes ett samarbete med den ideella organisationen 
Suicide Zero. 
 
– Det här samarbetet ger oss en chans att verkligen nå ut till 
spelare, tränare och supporters i hela landet och det känns såväl 
viktigt som inspirerande, säger Suicide Zeros generalsekreterare 
Rickard Bracken.

PARTNERARBETET 
FORTSÄTTER ATT STÄRKA INNEBANDYN

SAMARBETSPARTNERS
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ALLA VM-GULDEN  
I SVENSK ÄGO IGEN 
Det var tio år sedan sist. Men säsongen 2022/23 hamnade alla VM-gulden i 
svensk ägo igen. Dessutom tog herrlandslaget guld i The World Games.  

Efter pandemin återgick landslags-
planeringen till det normala. Det 
innebar att U19-damlandslaget åkte 
till Polen för VM, herrlandslaget till 
Schweiz och U19-herrlandslaget for  
i väg precis i slutet av säsongen till 
Danmark. Damlandslaget genom-
förde även VM-kval i Lettland. Samt 
under sommaren åkte herrlands-
laget till USA för att gräva guld i 
The World Games. 

Och vi börjar summeringen på andra 
sidan Atlanten. 14 spelare fördelat på 
tolv utespelare och två målvakter. 
Det var antalet i den trupp som för -
bundskaptenerna Thomas Brottman 
och Niklas Nordén hade till sitt för-

Det blev islossning direkt i VM- 
premiären mot Norge. 6-0 efter  
en period blev till slut 19-1 efter  
att blågult visat prov på fina offen-
siva kvaliteter. Det blev sedan även 
seger mot Tjeckien, följt av Slovakien 
och Finland i semifinal. Sista an   -
halten: final mot Tjeckien och det 
blev en dramatisk sådan. Sverige 
kunde tidigt ta ledningen i matchen 
innan Tjeckien jobbade sig i kapp. 
4-4 efter ordinarie tid banade väg 
för en dramatisk straffl äggning där 
Sverige till slut stod som segrare. 

– Det är jättemycket känslor, men 
jag är såklart jätteglad, sa Cajsa Alm 
efter slutsignal. 

Historiskt guld i Schweiz 
Herrlandslaget reste i november till 
Schweiz för att försvara VM-guldet 
och det gick enligt plan. Blågult fick 
en perfekt inledning på mäster-
skapet, storseger mot Tyskland 
följdes upp med att besegra Lett-
land. Gruppfinalen mellan Sverige 
och Tjeckien blev sedan en jämn 
historia. Sverige förde matchen 
mål mässigt innan Tjeckien kunde 
jobba sig i kapp. 3-3 efter full tid 
talade sitt tydliga språk och Sverige 
fick med sig en poäng från den 
avslutande gruppspelsmatchen. 
VM-semifinalen mellan Sverige och 
Finland blev en riktig rysare. 
Efter 3-3 vid ordinarie tid väntade 
därefter en mållös förlängning och 

sedan straffläggning. Väl där klev 
Alexander Galante Carlström fram 
och sköt Sverige till VM-final.  
 
– Att skicka sitt lag och land till VM - 
final är alltid en dröm man har, sade 
Alexander Galante Carlström efter 
slutsignalen.  
 
I finalen säkrade herrlandslaget sitt 
tionde VM-guld genom historien. 
Detta genom att besegra Tjeckien 
med 9-3 i VM-finalen i Swiss Life 
Arena.  
 
Förbundskaptenerna Thomas 
Brottman och Niklas Nordén har 
nu tagit två VM-guld på mindre 
än ett år. En bra start, menade 
Brottman i guldyran.  
– Det är en bra start på vår vision. Vi 
i staben har jobbat fram ett mantra 
att vi ska vara dominanta över tid. 
Det ska inte domineras i matcher 
eller turneringar utan vi vill sätta 
oss uppe och jobba med dominans 
under en lång tid, det här är en bra 
start, avslutar Thomas Brottman.  

Revanschen i Fredrikshamn 
Sveriges U19-herrlandslag reste till 
Danmark för att jaga hem ett guld.  
Det första på tio år. Och efter att ha 
vunnit guld i Polish Cup var för vänt-
ningarna höga. Det blev en stark 
start på turneringen där blågult 
vann premiären mot Slovakien på 
ett betryggande sätt.  
 

fogande när de skulle åka till World 
Games i USA, Alabama. För den som  
inte vet vad The World Games är kan 
The World Games enklast förklaras 
som ett återkommande stort multi-
sportevent där flertalet olika sporter 
genomförs under ett och samma 
evenemang. 8-12 juli var det dags för 
innebandyn att dra i gång. 2017 var 
första gången innebandy var med i 
programmet. Då vann Sverige finalen 
mot Schweiz. 
 
Efter en trevande inledning på turne-
ringen med ett historiskt oavgjort  
resultat mot Lettland blev det isloss-
ning. Mot Thailand utföll storseger, 
Schweiz blev nollade i matchen 

därpå och Tjeckien besegrades i 
semifinalen. I finalen väntade sedan 
ärkerivalen Finland. Det blev en gast-
kramande final där herrlandslaget 
till slut slog Finland med 6-5 och fick 
guldmedaljerna runt halsen.  
– Det är viktigt att vinna titlar, det  
skapar någonting i ett lag och det är 
skönt, sa lagkaptenen Emil Johansson 
efter guldet. 

Polska dramat 
U19-damlandslaget bevisade åter-
igen att man är bäst när det gäller.  
Efter den bittra finalförlusten i  
Uppsala mot Finland i fjol reste man 
till Polen för revansch.  
 

– Vi är i gång i gruppen, har bra 
lag  kemi och vi ska jaga hem det 
här guldet, summerade fyramåls-
skytten och matchens lirare Axel 
Veress lagets insats. 
 
Och jakten var i gång. Härnäst 
väntade Schweiz. Det var länge 
jämnt och spännande men efter 
ett svenskt segerryck i tredje 
perioden vann blågult. Tyskland 
jagades också ner i den sista grupp-
spelsmatchen och i semifinalen 
väntade sedan Finland. Det blev  
en match som skrev in sig i historie-
böckerna.  

Sverige gick upp i en 5-2 ledning 
efter två perioder. Den tredje perio-
 den blev sedan riktigt böljande där  
lagen utbytte målchanser och mål. 
Sverige gick ifrån till en 9-4 ledning 
men när Finland kom ikapp till  
9-8 var det riktigt nervöst. Med 
ett massivt publikstöd höll Sverige 
undan och vann med 12-10.  
– Det är superkul att spela sådana 
här matcher, jag älskar det. Det är så  
det ska vara i en semifinal tycker jag, 
sade Daniel Kalentun som blev 
matchens lirare. 
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Finalmatchen mot Schweiz slutade 
med en 7-4-seger efter en ny stark 
tredjeperiod.  
– Helt fantastiskt. Att få vinna guld 
med den här gruppen, det här laget. 
Det är helt underbart, sade Sakarias 
Ulriksson som också blev finalens  
bästa spelare. Därmed var tio års 
väntan över. Guldet var åter i svensk 
ägo för U19-herrarna.  

Damlandslagets dominans i kvalet 
För damlandslaget väntade VM-kval 
i Lettland under säsongen inför VM 
i Singapore i december 2023. Det 
var hela sju debutanter som fick 
chansen av förbundskapten Åsa 
Karlsson att åka med till kvalet.  
 
– Vi tyckte att VM-kvalet var ett 
bra läge att testa några nya och 
formstarka spelare inför VM, 
kommenterade förbundskapten 
Åsa Karlsson truppen. 
Redan vid första matchen mot 
Tyskland var det debutanterna 

som visade vägen. Radarparet som  
kom direkt från U19-guldlandslaget, 
Saga Emtell och Hanna Nordstrand, 
visade prov på sin skicklighet när 
Sverige inledde målskyttet. Slut-

resultatet skrevs till 25-0 i Sveriges 
favör i en match där samtliga av de 
debuterande utespelarna passade  
på att göra sina första poäng i dam -
landslaget.  
 
I den efterföljande matchen mot 
Storbritannien ökade Sverige på 
målskörden när slutresultatet 
fastställdes till 42-0. Sverige blev 
sedan klara för VM i Singapore efter 
tre raka storsegrar där Nederlän-

U19-damlandslaget 
Camilla Granelid, Förbundskapten 
Johan Hydling, Förbundskapten              
Torbjörn Sjögren, Team manager 
Annelie Fridén, Materialförvaltare 
Malin Karlgren, Sjukgymnast 
Fredrik Olsson, Coach 
Patric Löfborg, Coach 
Pontus Boman, Målvaktstränare 
Ludvig Gustavsson, Media attaché 
 

Herrlandslaget 
Niklas Nordén, Förbundskapten 
Thomas Brottman, Förbundskapten 
Mika Packalén, Team Manager 
Emil Lindström, Scout/Läktarcoach 
Anna Schönbeck, Fysioterapeut 
Josef Karlsson, Naprapat 
Klas Skoglund, Målvaktstränare 
Jörgen Karlsson, Materialförvaltare 
Roger Söderlund, Materialförvaltare 
Andrea Hjelmåker,  
Idrottspsykologisk rådgivare 
Thor Halse, Läkare 
Sofie Andersson, Landslagschef 
Martin Almroth, Media attaché  

U19-herrlandslaget 
Jonatan Brolin, Förbundskapten 
Henrik Lorendal, Assisterande 
förbundskapten 
Annika Wegnebring, Team 
Manager 
Mårten Storm, Läktarcoach 
Joel Abrahamsson, Målvaktstränare 
Jenny Ermling, Sjukgymnast 
Ulf Karlsson, Materialförvaltare 
Sofia Karlsson, Materialförvaltare 
Max Gustafsson, Scout 
Martin Hallén-Almroth, Kommuni-
katör SIBF

LAGLEDNINGAR:  

UNIKT INTERNATIONELLT 
UTBYTE FÖR GULDSTEGET 
Guldsteget är en viktig del inom Svensk 
Innebandys elitverksamhet och under 
säsongen fick Guldsteget för första gången 
möta internationellt motstånd på såväl 
dam- som herrsidan. 
 
– Syftet är att utbilda kommande seniorlandslagsspelare. 
Just med Guldsteget vill vi underlätta övergången till senior-
landslaget. Det är en bra möjlighet att ge spelarna en inblick  
i landslagsverksamheten och få internationell erfarenhet, säger 
elit- och landslagschef Sofie Andersson och betonar vikten av 
landskamperna: 
 
– Det här året är det första som både damerna och herrarna 
inom Guldsteget får internationell erfarenhet. Det är någonting 
som vi är stolta över och som vi tror kommer hjälpa spelarna 
och Svensk Innebandy framöver. 
 

FYSIOLOGISKA RIKTLINJER  
 

Nya fyskrav för landslagen 
 
De svenska landslagen i innebandy är världsledande och är alltid 
med i kampen om de ädlaste medaljerna. Men för att kunna hålla 
sig kvar på tronen krävs ständig utveckling. I höstas lanserades 
de nya fysiologiska riktlinjerna för innebandyspelare.  
 
– Vi vill spela en fartfylld, intensiv och attraktiv innebandy och 
det ställer höga krav på spelarnas fysiska kapacitet. Den fysiska  
kapaciteten påverkar även förmågan att hantera en hög tränings-
belastning och snabb återhämtning, något som är extra viktigt 
under ett mästerskap, sade Sofie Andersson, elit- och landslags-
chef vid lanseringen.

”– Vi tyckte att VM-kvalet var ett bra läge att testa 
några nya och formstarka spelare inför VM” 

derna blev den sista gruppspels-
vinsten  med 25-0. Inför en fullsatt 
hemmahall med högt publiktryck 
bjöd damlandslaget på en ny över-
tygande seger i den sista matchen 

i kvalet. Lettland besegrades med 
17-1 där Wilma Johansson var den 
stora stjärnan i matchen. Sverige 
gick därmed obesegrade genom 
VM-kvalet. 
 
Utöver VM genomfördes även lands-
lagsläger, Euro Floorball Tour samt 
Polish Cup under säsongen.  
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SVENSK INNEBANDY NÅR UT 
NYTT MANÉR

För att stärka Svensk Innebandys varumärke ytterligare har ett nytt arbete 
sats i gång med en uppdatering av den grafiska profilen. Ett arbete som ska 
komplettera och förstärka alla fantastiska insatser som görs runtom i landet. 
Hur vi presenterar oss har också betydelse. 

Arbetet är även en del i att ytterligare ena distrikt och 
Svenska Innebandyförbundet i samma utseende och 
på så vis öka professionalismen i allt vi producerar.  
  
Detta arbete har skett på flera plan. Dels har vi tagit 
in en Art Director, Anton Thorsén, som är med och 
arbetar fram vår nya grafiska profil samt hur den ska tas 
ut i olika slags dokument och element. Arbetet började 
i december 2022 och fortsätter under säsongen 2023/24. 
  
I ett första steg internt har SIBF tagit fram mallar för SDF 
att använda för sin Verksamhetsplan och Verksamhets-
berättelse. Framåt kommer flera slags mallar tas fram för 
att underlätta för SDF samt säkerställa att den grafiska 
profilen efterföljs och att våra budskap levereras ut på 
bästa möjliga sätt. 
  
En lärdom vi dragit av den senaste utrullningen av nya  
Svensk Innebandy Vill och det nya grafiska manéret 2018  

är att det kan krävas en större insats vid implementering 
av det nya materialet. Så där har tid och resurser avsatts 
för att göra en utbildningsinsats. På så sätt hoppas vi 
sänka tröskeln vid användning av allt det nya materialet.  
 
Vi vill säkerställa att arbetet dag till dag ska gå att genom-
föra och att det finns en låg tröskel för användandet av 
materialet samt även kunna tillgodose olika behov 
beroende på kompetens. 
  
En annan del var upphandlingen av en byrå att arbeta 
med kring både vårt varumärke och VM 2024. Vi skickade 
ut en förfrågan, informationsförfrågan, till 15 byråer. 
Av 15 så inkom 12 byråer med intresseanmälningar. 
Tre byråer tog sig till en slutfas där vi tog ett digitalt 
möte för att känna av alla alternativ innan vårt beslut. 
Slutligen stod vi med byrån Passion Lab som numera 
är en av våra partners.  

VI ENAR SVENSK INNEBANDY 
UNDER ETT NYTT MANÉR

Under säsongen hade vi en total räckvidd om:  31 724 541 Vilket gav ett snitt per månad: 2 643 711 Vi gjorde totalt 3191 poster Vilket i snitt blev 13 poster per dag  (räknat på 253 arbetsdagar på ett år)  
– Det är otroligt glädjande att se att vi når ut så brett och både till de som redan är engagerade och insatta i innebandyns värld, men också de som precis börjat få upp ögonen för sporten. Det är ett stort arbete som ligger bakom vår fina räckvidd och det är tack vare oerhört dedikerade och kompetenta medarbetare som gör sitt bästa för att få innebandyn att växa, säger Tero Marjamäki, kommunikationchef på Svenska Innebandyförbundet. 

32 000
FÖLJARE PÅ FACEBOOK

2021/22 - 31 000

12 200
FÖLJARE PÅ TWITTER

2021/22 - 12 000

1 700
FÖLJARE PÅ LINKEDIN

2021/22 - 1 000

59 800
FÖLJARE PÅ INSTAGRAM

2021/22 - 56 000

10 000
FÖLJARE PÅ TIKTOK

NY

212 125
ANVÄNDARE AV APPEN

2021/22 - 174 950

7 800
FÖLJARE PÅ YOUTUBE

2021/22 - 7 700
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”Det känns otroligt häftigt att det som 
startade som ett initiativ i Värmland nu 
får spridning och kan göra skillnad över 
hela världen”, säger Camilla Olsson, en 
av initiativtagarna till utbildningen.
 
Fifty/Fifty är en digital utbildning som 
togs fram av Värmlands Innebandy- 
förbund och RF SISU Värmland för att 
inspirera och sprida kunskap om jäm-
ställdhet inom idrotten. I sex digitala  
lektioner mixas inspiration fakta, diskus-
sion och reflektion. Målet är att öka 
kunskapen och få till en mer jämställd 
innebandy.
 
– Svensk Innebandy har som mål att 
senast 2030 vara en helt jämställd sport 
på alla positioner. Då behöver vi alla sätta 
fokus på jämställdhetsfrågan. Fifty/Fifty 
har visat sig vara ett väldigt bra verktyg 
och diskussionsunderlag. Utbildningen 
gör att individen och föreningen kan 
göra förändringar i form av handfasta 
omställningar som har stor betydelse, 
säger Camilla Olsson på Värmlands 
Innebandyförbund.
 
Initiativet startade lokalt i Värmland och 
har sedan växlat upp nationellt. Nu tas 
initiativet ut globalt i ett samarbete med 
det Internationella Innebandyförbundet 
(IFF).
 
–  Vi är så glada över att kunna lansera 
Fifty/Fifty internationellt. Jämställdhet 
inom innebandyn är tyvärr inte en ut ma-
ning enbart i Sverige utan någonting  
vi behöver hjälpas åt att prioritera och 

arbeta med. Det känns därför jättebra 
att kunna erbjuda ett lättillgängligt och 
gratis verktyg till alla innebandyföreningar 
i världen, för att göra startsträckan till 
frågan så kort som möjligt, säger Inez 
Rehn, inkluderingsansvarig på Svenska 
Innebandyförbundet.
 
Kampanj för att uppmärksamma 
jämställdhetsfrågan
För att sätta strålkastarljuset på frågan 
har Svensk Innebandy även tagit fram 
filmer där barn belyser jargonger som 
finns kvar inom innebandyns värld. 
Stjärnspelaren Moa Gustafsson agerar 
språkrör i filmen.
 
– Vi gjorde en undersökning med spelare 
och ledare inom svensk innebandy som 
visade på att vi har kommit en bit på 
vägen, men vi har mycket arbete kvar 
att göra. Genom kampanjen vill vi belysa 
jämställdshetsfrågan på ett nytt sätt och 
göra så att fler får upp ögonen och sedan 
går från ord till handling. Vi är också 
oerhört tacksamma att en sådan förebild 
som landslagsspelaren Moa Gustafsson är 
med och sätter strålkastarljuset på ämnet, 
säger Tero Marjamäki, kommunikations-
chef på Svenska Innebandyförbundet.
 
Kampanjen är framtagen internt på 
Svenska Innebandy förbundet.  
Produktionsbolag för filmerna är  
Lykta Produktion.

FRÅN VÄRMLAND TILL VÄRLDEN –  
NU STORSATSAR INNEBANDYN PÅ ATT BLI MER JÄMSTÄLLD

FIFTY/FIFTYAPPEN

INNEBANDY.TV 

Svensk Innebandys app fortsätter engagera. Under 
säsongen nåddes den magiska siffran 200 000 
användare! 
 
Bland alla användare är 56 procent män, 43 procent 
kvinnor och 1 procent annat. I genomsnitt har varje 
användare en koppling till fyra st lag och besökte 152 
stycken matcher i appen under säsongen 22/23. 

Största ålderskategorin av användare är 45-54 år (25 %) 
följt av 18-24 år (20 %) och 35-44 år (14 %).  

I genomsnitt säsongen 22/23 hade matcherna i appen  
349 st besökare. Högst snitt hade matcher på seniornivå 
(525 st besökare) och ungdomsnivå (176 st besökare).  
På matcherna uttryckte användarna sitt engagemang 

genom att skicka 211 108 stycken känsloemojis samt 
posta 165 217 stycken inlägg i form av bilder, videos 
eller kommentarer. 
Under landslagsmatcher på seniornivå och även under 
SM-finalerna livekommenterade Svensk Innebandy i 
appen.  

– Otroligt kul att se engagemanget som finns bland 
våra användare och hur mycket kärlek det ges till lagen, 
säger Martin Hallén Almroth, digital kommunikatör på 
Svenska Innebandyförbundet och den som varit med  
bakom tangenterna under bland annat matcherna 
på SM-finaldagen.

APPRAKADABRA VILKEN SUCCÉ!

Innebandy.TV tog stora kliv framåt under säsongen. 
Bland annat sändes fler matcher än någonsin, något 
som också resulterade i en rekordutbetalning till 
föreningarna.  

På Innebandy.TV sänds allt från herr-och dam -
allsvenskan och landslag, till Innebandyfesten, 
distrikts- lags-SM samt andra turneringar och serie-
matcher. Svenska Cupen sändes även den på 
Innebandy.TV.
 
En stor nyhet under säsongen var att Svensk Innebandy 
valde att storsatsa på damallsvenskan. Under säsongen 
spelades fler än 350 matcher och målsättningen var 
att sända alla på Innebandy.TV. En match per omgång 
visades gratis under konceptet ”Veckans Match”. 
Och Studio Allsvenskan gjorde comeback, redan till 
premiären. Studion återkom sedan löpande under 
säsongen för att öka intresset för ligan.  

– Vi sa inför fjolårets säsong att vår ambition är att 
lyfta landets näst högst serie som är allsvenskan, 
det för öka uppmärksamheten för svensk innebandy. 
Svensk Innebandy främjar jämställdhet och det 
ska genomsyra allt vi gör och då behöver vi öka 

TITTA – INNEBANDY.TV VÄXTE UNDER SÄSONGEN
synligheten av damallsvenskan. Det här är en viktig 
del i det arbete och ett tydligt steg i rätt riktning, sade 
Svensk Innebandy generalsekreterare Mikael Ahlerup  
vid lanseringen.  
 
Totalt hade Innebandy.TV när säsongen 2022/23 
summerades 190 kanaler, 45 000 kontohavare, 4 500 
abonnenter, 30 000 pay per view, 2 400 matcher och 
1,7 miljoner utbetalt till föreningarna.  

– Innebandy.TV har sett en fin utveckling och det är  
tack vare alla de föreningar som hjälper till med sänd-
ningar, säger Tero Marjamäki, kommunikationschef på 
Svenska Innebandyförbundet. 
 
Under säsongen utökades även sändningarna där 
tittarna fick följa herrlandslaget i The World Games 
samt U19-damlandslagets under U19-VM i Polen. 
Även damlandslagets och U19-damlandslagets Euro 
Floorball Tour (EFT) sändes på Innebandy.TV.  

En annan stor nyhet är att under säsongen lanserade 
Innebandy.TV sin egen streamingapp vilket möjliggjorde 
att tittaren kan se på innebandy där hen föredrar, på TV 
eller i mobilen.

2019 startades innebandyns jämställdhetsutbildning Fifty/Fifty. 
Över 200 föreningar har sedan dess gått utbildningen.  
I ett samarbete med Internationella Innebandyförbundet 
tas utbildningen nu ut globalt.
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FOLKDRÄKTEN

TROPHY TOUR

SIBF+SSL

SVENSK INNEBANDY LANSERAR NY  
LANDSLAGSTRÖJA – FOLKDRÄKTEN 
Svensk Innebandys vision är att vara folksporten. En sport 
som ska vara öppen för alla oavsett vem du är eller var 
du kommer ifrån. Något som också enar oss alla är den 
blågula landslagströjan – folkdräkten. Under säsongen 
presenterade Svensk Innebandy, tillsammans med 
folksportens hjältar, stolt den tröja som våra landslag 
kommer att bära.

Den blågula landslagströjan är något som vi alla bär 
med stolthet. Våra landslag bär den i jakten på nya 
framgångar tillsammans med alla som ivrigt hejar på, 
antingen på plats i arenorna, eller hemifrån tillsammans 
med nära och kära. Några som också bär den med 
stolthet är de som vi kallar för folksportens hjältar, 
personerna som inte spelar en minut på planen men 
som ändå är de mest värdefulla spelarna i våra ögon. 
Därför ville vi, i samband med lanseringen av folkdräkten, 
även uppmärksamma några av folksportens hjältar.   

Folksportens hjältar togs fram genom en nominering 
via Svensk Innebandys sociala medier, där vem som 
helst kunde nominera någon som de tycker har betytt 
mycket för innebandyn.   

 – Det är till stor del de ideella krafterna runtom i landet 
som bygger vår idrott. Det är många hjältar som aldrig 
syns eller hörs som dag ut och dag in kämpar på för att få 
vår idrott att bli ännu bättre. Därför ville vi ta chansen 
att ge de plats att synas och få den uppmärksamhet 
som de förtjänar, säger Stefan Jonasson, marknad- och 
arrangemangschef på Svensk Innebandy.   
      
 – En tröja är en tröja. En landslagströja är något mer och 
värdet i landslagströjan bygger vi tillsammans. Publiken, 
spelarna och hela svensk innebandy. Stoltheten i att vara 
en del av vår verksamhet och allt var den står för, säger 
Lisa Eskils, varumärkesansvarig på Svenska Innebandy-
förbundet.   
 
Den nya folkdräkten gjorde premiär i samband med 
att herrlandslaget reste till Birmingham, USA, den 8-12 
juli för att delta i The World Games. 

I december 2022 vann herrlandslaget sitt historiska 
10:e VM-guld genom tiderna. Därefter fick inne-
bandypubliken chansen att träffa VM-spelarna 
och få hålla i VM-pokalen när den gav sig ut på 
turné. 

– Vi vill fira guldet tillsammans med hela svenska 
folket och komma ut till VM-spelarnas hemstäder, 
säger Sofie Andersson, elit och landslagschef på 
Svenska Innebandyförbundet. 

När blågult besegrade Tjeckien med 9-3 i VM-finalen 
i Swiss Life Arena, Schweiz innebar det ett historiskt  
tionde VM-guld, det ville vi fira! Därför gav sig VM- 
pokalen ut på en turné för att fira guldet. Turnén 
med bucklan hade sju stopp i olika städer där våra 
VM-hjältar spelar till vardags. 

I samband med turnén hade supportrar möjlighet 
att fotograferas med VM-bucklan, tävla om biljetter 
till innebandy-VM 2024 och få autografer av och 
bilder med VM-spelarna efter matcherna! 

Trophy Tour gjordes tillsammans med Svensk 
Innebandys huvudpartner OBOS.

VM-BUCKLA PÅ TURNÉ
Ännu en säsong har spelats klart i SSL Dam och Herr och vi har fått se 
Thorengruppen IBK bärga tredje raka SM-guldet på damsidan medan 
Storvreta IBK har lyft SM-pokalen för sjunde gången i klubbens historia.   

Under senare delen av säsongen tillkom produktionsmuskler till Svenska 
Superligan. Svensk Innebandy anställde genom återstartsmedel Kayvan 
Zarea-Ganji i rollen som digital kommunikatör. Kayvan gick in i sin roll 
 med start i januari och slängdes direkt in i hetluften i och med att han 
flög till Finland med slutdestination Tammerfors och Champions Cup. 

Första uppdraget blev att bevaka Champions Cup på plats genom intervjuer  
och sociala medier-postningar. Den resan slutade optimalt ur svenskt 
perspektiv där Thorengruppen IBK (dam) och IBF Falun (herr) blev CC-mästare.  

Utöver bevakning av matcher har det även implementerats nytt grafiskt 
tänk för sociala medier, lanserats reportageserien ”SSL Möter” där Julia 
Croneld var första gäst. Vidare har följarna fått komma närmare både 
etablerade och blivande stjärnor och profiler. 

ÖKAT SAMARBETE 
MELLAN SIBF OCH FSSL 
Under säsongen intensifierades samarbetet mellan 
FSSL och Svenska Innebandyförbundet. Bland annat 
anställdes Kayvan Zarea-Ganji i rollen som digital 
kommunikatör i ett samarbete mellan parterna för 
att öka intresset för högstaligan och innebandyn.  
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ARBETET INFÖR VM 2024 I GÅNG!
Med ett rekordtidigt biljettsläpp i november 2022 gick startskottet för innebandy-VM 
i Malmö 2024. Nu fortsätter resan mot Malmö Arena och Baltiska Hallen där VM  
i Innebandy för herrar spelas den 7–15 december 2024. Vi ser tillbaka på vad  
VM 2024-organisationen har hunnit med hittills och vad som väntar härnäst. 

Trophy Tour. Efter ett historiskt tionde VM-guld för 
Sveriges herrar gav sig VM-pokalen ut på turné för att 
fira segern med det svenska folket. I samband med 
turnén fanns möjligheten att vinna biljetter till inne-
bandy-VM 2024. Ett första nedslag då världsmäster-
skapet sattes på kartan.

VM-logotypen. I februari 2023 lanserades både logotyp 
och grafiskt manér för innebandy-VM 2024. Med 
grafiken och budskapet “The floor is yours” vill man 
berätta om hur sportens storhet bor i dess enkelhet 
och fortsätta arbetet att etablera innebandy som 
folksport. Färgerna i logotypen är hämtade från den 
svenska och skånska flaggan och formen symboliserar 
den konstanta rörelse och gemenskap som definierar 
sporten - både på och vid sidan av planen. 

Orden ska på ett lekfullt och talande sätt visa att inne-
bandy är en inkluderande sport och att VM 2024 
kommer bjuda på en folkfest för alla.

– Genom att satsa på ett storartat VM-arrangemang 
med inkludering och engagemang som ledord vill 
vi skapa en stark upplevelse för hela Sverige. Vi har 
en fantastisk gemenskap inom innebandyn som vi 

önskar att fler vill ta del av. Vi hoppas att VM 2024 ska 
attrahera även de som inte har hittat till innebandyn 
än, sade Magnus Nilsson, VM-general vid lanseringen 
av det grafiska manéret. 

Ett världsmästerskap med hållbarhet i fokus.  
Innebandy-VM 2024 blickar mot ett världsmästerskap 
sompräglas av hållbarhet och hållbara initiativ. För att 
lyckas i sitt hållbarhetsarbete samarbetar VM 2024 
med håll bar hetsföretaget Greentime som ska hjälpa 
evenemanget att lyckas ur både ett socialt, miljömässigt 
och ekonomiskt perspektiv. Dessutom är innebandy- 
VM 2024 en del av det EU-finansierade projektet GAMES 
som arbetar för en bredare miljömedvetenhet vid 
idrottsevenemang. 

Svensk Innebandy ser fram emot att lyfta VM 2024 ännu 
mer under kommande säsong. Bland annat genom att 
lansera den officiella VM 2024-hemsidan, släppa ytter-
ligare biljettpaket samt synas digitalt och på flera 
evenemang runtom Sverige. Läs mer om VM 2024 på 
www.wfc2024.se

DOMARE UNGDOMSTURNERINGAR

REKORDMÅNGA DOMARNOMINERINGAR  
TILL UNGDOMSTURNERINGARNA
Under säsongen spelades flera 
ungdomsturneringar. Innebandy-
festen med JAS och USM och inte 
minst SDF-SM, både i Nyköping 
och Umeå. Och förutom att  

evenemangen är populära och väl -
besökta är det även ett stort antal 
domare på plats. Till SDF-SM i 
Umeå var det rekordstort antal 
nomineringar från distrikten.

– Så här många nomineringar 
har vi aldrig haft så länge jag 
har jobbat här, berättar Robin 
Andersson, domarkonsulent  
under SDF-SM.

Under ungdomsturneringarna så 
samlas ledare, spelare och publik 
från hela under några intensiva 
turneringsdagar. Utöver dessa så 
samlas även domare från landets 
olika distrikt. Distriktsdomare och 
förbundsdomare utgör tillsammans 
den domarstyrka som ska se till att 
matcherna under evenemanget blir 
så välspelade som möjligt.

Till upplagan av SDF-SM i Umeå 
var det också ett rekordantal stort 
domarnomineringar från landets 
distrikt, berättar Robin Andersson, 
domarkonsulent under SDF-SM.

– Så här många nomineringar har  
vi aldrig haft så länge jag har jobbat 
här. Det kan man tolka som att alla 
våra distrikt tycker att vi gör något 
bra av de här mästerskapen och det  
är det som vi är ute efter. Vi ska ha 
kvalité på det vi gör och vi vill att när 
domarna kommer hem till respek-
tive distrikt så ska de känna att 
SDF-SM har varit en nyttig del i 
deras utveckling.

Albert och Petter Enlund var ett av 
flera domarpar på plats. 

– Det viktigaste att vara här på ung- 
  domsturneringar är att utvecklas 
som domare och få feedback av 
domarcoachen, annars skulle man 
lätt sitta kvar på samma nivå som  
innan man kom. Får man inte 
komma till de här turneringarna så 
hade vi aldrig stått här idag. Man blir 
otroligt mycket bättre som domare 
efter en sådan här turnering, säger 
Albert och Petter Enlund.

VM 2024 

Domarparen under SDF-SM i Umeå 

Marthin Andersson/Simon Eriksson (Östergötland) 

Fredrik Andersson/Handrin Thunqvist (Uppland) 

Sebastian Asplund-Larsson/Erik Ejerfeldt (Värmland) 

Simon Blom/Ville Hedsberg (Västerbotten) 

Bemir Brkic/Rasmus Widén (Södermanland) 

Daniel Bäckner/Jonatan Svahn (Stockholm) 

Tomas Edstrand/Henrik Ibjer (SIBF) 

Albert Enlund/Petter Enlund (Västsvenska) 

Tim Green/Viktor Snöborgs (Dalarna) 

Gustav Johansson/Sean Norouz (SIBF) 

Alexander Lagerström/Robin Rosendal (SIBF) 

Oscar Sundbaum/Victor Hansson (Norrbotten)

Domarparen under SDF-SM i Nyköping 

Tobias Anderberg/Jacob Johansson (Halland) 

Can Asal/ Lucas Werelius (Stockholm) 

Sebastian Asplund-Larsson/Eric Ejerfeldt (Värmland) 

Andreas Bengtsson/Johannes Ekenberg (SIBF) 

Simon Blom/Ville Hedsberg (Västerbotten) 

Bemir Brkic/Ramus Widén (Södermanland) 

August Ericsson/Moltas Gunnarsson (Västmanland) 

Victor Hansson/Oscar Sundbaum (Norrbotten) 

Simon Holm/Hampus Viking (SIBF) 

Albin Jakobsson/Lars Larsson (SIBF) 

Marcus Larsson/Oscar Skogsberg (Västsvenska) 

Oskar Lööke/Isak Mörnstål (Småland/Blekinge)
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HISTORISKT BESLUT TAGET: SVENSK 
INNEBANDY FÅR NY SERIESTRUKTUR
Under säsongen togs ett historiskt beslut på tävlingssidan. Efter en gedigen 
utredningen blev det klart att Svensk Innebandy får en ny seriestruktur för sina 
förbundsserier. Förbundsstyrelsens förslag röstades igenom på tävlingskongressen  
och den nya seriestrukturen börjar gälla till säsongen 2024/25 där säsongen 
2023/24 är kvalificerande.

– Målet med serieutredningen har 
varit att professionalisera vår sport  
ytterligare och fortsätta det pågå-
ende arbetet med att utveckla 
Svensk Innebandy. Det är mycket 
glädjande, att majoriteten av våra 
distrikt och föreningar ställer sig 

bakom beslutet och vill få till en för -
ändring av vår seriestruktur, sade 
Märit Bergendahl, styrelseordförande 
på Svenska Innebandyförbundet när 
beslutet hade tagits. Hon fortsätter: 

– Vi ser fram emot de kommande 
åren och att de nya seriestrukturerna 
kommer att skapa ännu fler intres-
santa matcher och bidra till att bygga 
innebandyn.

Det var på uppdrag av tävlings-
kongressen 2021 som en ny serie-
utredning initierades. Utredningens 
uppdrag var att ta fram förslag på 

förändrad struktur på dam- och 
herrsidan i förbundsserierna utifrån 
vad som är bäst för Svensk Innebandy 
som helhet.

– Det har varit en omfattande process 
där vi under hösten uppmanade 
samtliga distrikt att inkomma med 
remissvar i samband med att ut red-
ningen presenterades. Dessa svar  
togs därefter i beaktning innan det 
slutgiltiga förslaget presenterades  
inför tävlingskongressen. Att förslaget 
vann bifall på tävlingskongressen 
visar att det finns en stark och bred  
vilja att tillsammans fortsätta ut  - 
vecklas för vår sports bästa. Att 
vi nu tar det här steget gör att vi 

långsiktigt kommer stärka inne-
bandyn och öka det sportsliga, 
publika samt det mediala intresset. 

Vi ser också att vi kommer öka 
marknadsintresset för vår sport i ett 
annars väldigt konkurrenskraftigt 
Sportsverige, säger Märit Bergendahl.

Förslaget från Förbundsstyrelsen:

• Allsvenskan damer minskas  
till 2 serier med 12 lag/serie,  
en minskning av 2 serier och 
totalt 8 lag

• Allsvenskan herrar minskas till  
1 serie med 12 lag, en minskning 
av 1 serie och totalt 12 lag

• Division 1 herrar kvarstår i  
nuvarande form

• Ny struktur för fördelning av 
kvalplatser från Division 1 damer 
samt från Division 2 herrar

SERIESTRUKTUR 

Veteran-SM spelades i åldersklasserna Damer 35+, 
herrar 35+ samt herrar 45+. Matcherna spelades i 
Uppsala och IFU Arena under två intensiva dagar i 
början på februari. För de som inte var på plats gick 
det även att se semifinaler, finaler samt bronsmatcher  
på Innebandy.TV. 

Men oavsett om man satt i tv-soffan eller på läktaren 
fick publiken återse många kända spelare. I damer 
35+ återfinns bland annat tidigare landslagsspelarna 
Linn Lundström, Karolina Widar och Sanna Scheer. 

I herrar 35+ och herrar 45+ återfanns även här fler- 
talet tidigare elitspelare – och även aktiva sådana.  
Ketil Kronberg, bröderna Peder samt Alexander Bodén 
och Johannes Gustafsson för att nämna några. 

Under söndagen blev det sedan Rönnby Västerås IBK 
Ungdom (Rönnby Legends) som fick lyfta SM-bucklan 
på damsidan medan IBK Dalen Veteran stod som segrare 
på herrsidan i 35+ och Arlanda Väsby Legends i 45+.

PROFILFYLLDA MATCHER NÄR  
VETERAN-SM VAR TILLBAKA
Veteran-SM var äntligen tillbaka 2023 efter att evenemanget tvingades utgå 
under Coronapandemin. Den 4-5 februari avgjordes turneringen i Uppsala och 
IFU Arena. Det blev profiltäta matcher i de tre åldersklasserna där flertalet tidigare 
elitspelare nu återigen gjorde upp om SM-tecken.
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PARAIDROTTEN HITTAR HEM  
TILL INNEBANDYN
Nu blir parainnebandyn en del av Svensk Innebandy. Under säsongen anställdes 
Jonatan Petersson som parainnebandyansvarig på Svenska Innebandyförbundet 
att leda arbetet. 

PARAIDROTTEN  FULLSATTA FINALER 

Äntligen! Så kände nog många inom innebandyvärlden 
när säsongen 2022/23 blev en helt pandemifri sådan. 

Svenska Cupen gjorde comeback 2021/22, men 
på grund av pandemin spelades finalerna i Gävle. 
Säsongen 2022/23 kunde evenemanget återgå till 
sin originalidé om att finalerna spelas hos något av 
finallagen. 

Pixbo Wallenstam blev mästare i Svenska Cupen på 
damsidan, och man gjorde det i Wallenstam Arena, 
framför en rekordpublik – 1642 besökare! 

På herrsidan tog IBF Falun hem Svenska Mästar-titeln i 
final mot FBC Kalmarsund. Matchen avgjordes i Kalmar 
framför fullsatta läktare – 1 600. 

SM-finalen avgjordes under april traditionsenligt i 
Avicii Arena. På damsidan vann Thorengruppen IBK 
över Pixbo Wallenstam IBK med 4-3 och bärgade 
därmed lagets tredje SM-guld på lika många år. På 
herrsidan bröt Storvreta IBK IBF Faluns segersvit och 
fick lyfta SM-bucklan med segersiffrorna 5-4.  

Publiken inne i arenan bar fram lagen och publiksiffran 
på dammatchen landade på 10 489 samtidigt som 
herrmatchen noterade 12 922 besökare.  

FULLSATTA FINALER UNDER  
SVENSKA CUPEN OCH SM
Borta var äntligen pandemin. Då kom publiken tillbaka till innebandyn 
ordentligt. Såväl Svenska Cupen som SM-finalen blev publiksuccéer 
under säsongen.

På Riksidrottsmötet 2017 antogs en handlingsplan som 
kort och gott innebär att samtliga idrotter ska flyttas 
över till respektive specialidrottsförbund. Paraidrotterna 
ska ”hitta hem” till rätt specialidrottsförbund och fokus 
ska flyttas från ordet ”para” till den idrotten det faktiskt 
handlar om. För innebandyns del handlar det alltså 
om att parainnebandy ska överlämnas från Parasport-
förbundet och inkluderas i Innebandyförbundet. 

Syftet med inkluderingen är att parainnebandyn ska 
vara en naturlig del av Svensk Innebandy – inte en 
särlösning. Målsättningen är att det i sin tur ska leda till 
bättre förutsättningar för utövare, ledare och föreningar.  
Inkluderingsprocessen sker i sex steg, insteget samt 
steg 1–5. 

Arbetet är i slutet av säsongen i steg 2 vilket innebär att en 
avsiktsförklaring mellan Svenska Innebandyförbundet  
och Svenska Parasportförbundet har signerats, en styr-
grupp för processen är bildad och har haft ett inledande 
möte. 

I steg 2 kommer projektgrupp och arbetsgrupper 
jobba fram den grund som Svensk Parainnebandy 
sedermera ska stå på. 

Steg 3 handlar om att säkerställa ekonomin för 
parainnebandy. 

I steg 4 sker överlämningen från Svenska Parasport-
förbundet till Svenska Innebandyförbundet och steg 
5 handlar därefter om att det är en pågående process 
med uppföljning, utvärdering och utveckling av 
Svensk Parainnebandy.

Tidsplanen för överlämningen, alltså steg 4 i processen, 
är inte fastställd, men från Svenska Innebandyförbundets 
sida är målsättningen 1 januari 2026.  
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Innebandyn bidrar med glädje, skratt 
och gemenskap. Men ibland också med 
smärta i form av skadade knän. Med  
syfte att förebygga skador och förbättra  
prestationsförmågan hos idrottare lanserade  
därför Svensk Innebandy ett eget knä -
kontrollsprogram under säsongen.  

– Med hjälp av knäkontroll+ hoppas vi få 
ner skadorna inom innebandyn markant, 
säger Hanna Wiklund, barn och ungdoms-
ansvarig på Svenska Innebandyförbundet. 

Knäkontrollprogrammet utvecklades 2005 
med syfte förebygga skador och förbättra 
prestationsförmågan hos idrottare. Sedan 
dess har studier visat att skadorna minskat 
och 2020 genomfördes en studie bland 
innebandyspelande ungdomar (12-17 år) 
som under en säsong följde knäkontrolls-
programmet. Forskningsstudien visade 

att det skadeförebyggande programmet 
minskade risken för akuta skador för  
innebandyspelare med hela 45 procent.

Därför lanserades Innebandyns egen 
knäkontrollsprogram ”Knäkontroll+”. 
Programmet innehåller övningsvarianter 
med lättare och mer utmanande övningar. 
Knäkontroll+ innehåller även övningar som 
riktar sig mot att förebygga muskel- och 
senskador. 

– Det känns otroligt kul och viktigt att nu 
innebandyn får sin egen knäkontroll. 
Regelbunden träning med Knäkontroll  
är ett effektivt medel för att minska  
skaderisken, ett budskap alla inom  
innebandyn bör ta till sig, säger Hanna 
Wiklund, barn och ungdomsansvarig på 
Svenska Innebandyförbundet. 

Det EU-stödda innebandyprojektet inom 
Erasmus+, Floorball Fit For Future, kom in 
på sitt tredje och sista år under säsongen. 
Projektet går under arbetsnamnet 4F 
och syftar till att utveckla innebandyns 
nationsförbund.  

Under säsongen fortsatte arbetet inom 
EU-projektet Floorball Fit For Future (4F). 
Åtta nationsförbund deltar, där Svenska 
Innebandyförbundet är ett av dessa.  

Projektet initierades 2020 av Tjeckiska 
Innebandyförbundet, som erhållit EU- 
medel för arbetets genomförande, och 
fortsätter hela 2023.  Efter det kommer 

Svenska Innebandyförbundet att få en 
mentorsroll där samarbete med ett eller 
två nationsförbund ska öka möjligheterna  
till utveckling av de andra förbunden.  

– Den stora vinsten med projektet - förutom 
den bedömningsmatris för självskattning 
och som ska ge alla hjälp med prioritering  
av insatser inom förbundsutvecklingen -  
är att så många nationsförbund har samlats 
och på ett helt prestigelöst sätt lärt av 
varandra för den internationella innebandyns 
bästa, säger Anders Jonsson, Utvecklingschef 
på Svenska Innebandyförbundet.  

MER KONTROLL PÅ KNÄNA

SÅ FRAMTIDSSÄKRAS INNEBANDYN

FÖRELÄSNINGAR FORTSATTE FÖRDJUPA

TRYGGARE INNEBANDY

– Vi är väldigt glada över det stora intresse och engagemang som föreningar visat  
under årets föreläsningsturné och vi ser fram emot att försätta erbjuda intressanta 
och inspirerande föreläsningar kommande säsong, säger Josefine Sinclair, 
förening sutvecklingsansvarig på Svenska Innebandyförbundet.  

1. Trygghet: Skapa trygga och välkomnande miljöer 

2. Delaktighet: Erbjud delaktighet och inflytande 

3. Glädje: Främja inre drivkraft och långsiktig utveckling 

4. Allsidighet: Möjliggör allsidigt och lekfullt idrottande 

5. Hälsa: Bidra till hälsa och välbefinnande över tid 

Senaste säsongen erbjöd Svensk Innebandy ett gäng digitala föreläsningar där 
många intressanta och viktiga ämnen lyftes. Engagemanget under föreläsningarna 
var stort och det märktes att det fanns ett intresse för att mötas och lära sig mer, 
men också få dela erfarenheter och funderingar kring de olika utmaningar vi möter  
i vår innebandyverksamhet. Därför var föreläsningsturnén tillbaka även denna säsong.  

Säsongens föreläsningar utgick denna säsong från Riksidrottsförbundets fem nya 
riktlinjer för barn- och ungdomsidrott: 

Idrotten ska vara en trygg och välkomnande plats, för alla. För att fortsätta  
bygga innebandyn som folksporten påbörjade därför Svensk Innebandy ett  
stort trygghetsarbete kring en kommande policy under säsongen. 

Policyn kommer att innehålla fem områden: fysisk miljö, social miljö, idrottslig  
miljö, sexuella trakasserier och övergrepp samt våld. Under verksamhetsåret 
började vi med att sätta ramarna och skriva innehållet. Arbetet kommer att  
fortsätta även under nästa säsong och färdigställas samt lanseras då.  

UTVECKLING

KNÄKONTROLL/  
FÖRELÄSNINGAR FORT-
SATTE FÖRDJUPA
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Återstartsarbetet har fortsatt blomma även under 
säsongen 22/23. Svensk Innebandy har genomfört 
otroligt många och fina satsningar för att få in nyfikna 
till innebandyn och för att behålla våra spelare, ledare 
och domare.  

Skolsamverkan   
Särskilt stort fokus har lagts på skolsamverkan då målet 
är att nå ut till barn och ungdomar. Partnerkonceptet 
Framtidens Innebandy med OBOS har varit en fram-
gångssaga som gjort det möjligt för hela Svensk Inne-
bandy att nå ut till målgruppen flera gånger i veckan.   

Hela 88 föreningar har blivit en del av konceptet som 
visat sig vara ett perfekt sätt för att visa upp innebandyn 
från sin bästa sida och rekrytera skolungdomar till 
befintlig verksamhet. Skolsamverkan har också doku-
menterats i en film som gjordes under Visby IBK:s 
besök på Tjelvarskolan.  

Vi har också tillsammans med Riksidrottsförbundet 
erbjudit innebandyutrustning till hela 100 skolor, 
något som förhoppningsvis leder till att ännu fler barn 
och ungdomar spelar innebandy på skoltid – dessutom 
med bra material.   

Innebandyn flyttar ut med Folksportens Arena   
Vi har också satsat på att få till fler ytor för spontan-
idrott. Satsningen Innebandyn flyttar ut har gjort det 
möjligt för föreningar att ansöka om medel för att 
bygga och namnge en utomhusarena. Över tjugo 
Folksportens Arenor är just nu i planeringsfasen runt 
om i Sverige.   

Gotlandsprojektet   
Ytterligare ett fokus för återstart har varit att minska 
glappet mellan fastlandet och Gotland. Därför har 
Stockholmslagen kunnat söka återstartsstöd för att 
åka över till ön och spela sina bortamatcher. Denna 
resa blev för många lag, bland annat Huddinge IBS 
flickor-07, mer än bara en seriematch. Gotlandsresan 
är win-win för alla parter, då lagen som åker över till 
ön får en teambuildande resa och Gotlandslagen får 
spela på hemmaplan med anhöriga på läktaren.  

ÅTERSTARTSARBETET -  
FÖR ATT BEHÅLLA OCH REKRYTERA

FOLKSPORTENS ARENA - FÖR MER SPONTANIDROTT

SVENSK INNEBANDY I STORSATSNING FÖR 
JÄMLIKHET MED MAKE EQUAL

Nu satsar Svensk Innebandy på fler utomhusplaner i 
syfte att öka tillgängligheten, få till fler idrottsytor och 
öka spontanidrotten. Låt oss presentera Folksportens 
Arena.  

Folksportens Arena är en satsning som ger innebandy- 
 föreningar chansen att bygga och namnge en egen  
utomhusarena. Satsningen är en del av Svensk Inne-
bandys återstartsarbete där syftet är att få innebandyn 
att växa i hela landet. 

Varje förening som är med i satsningen kommer själva 
få namnge sin arena för att skapa lokal förankring, 
förmedla ett budskap eller hylla någon som betyder 
mycket för föreningen.  

– Vår förhoppning är att utomhusgolven kommer 
möjliggöra nya former för innebandyträning men 
även spontanidrott generellt bland områdets barn 
och unga. Extra kul vore det om namnet på arenan 
blir ett namn som alla barn i området känner till för att 
platsen är en naturlig mötesplats, säger Åsa Wigforss, 
ekonomichef på Svenska Innebandyförbundet. 

Under säsongen inleddes ett stort samarbete med 
Make Equal, med syfte att göra innebandyn mer jämlik. 
Kunskapshöjande insatser för all personal inom Svensk 
Innebandy genomfördes löpande under säsongen.  

”Vi ska vara folksporten- för alla. Det här är en viktig 
insats på den resan” 

Målet med satsningen är att fler ska kunna bidra med 
normmedvetna perspektiv i allt Svensk Innebandy gör 
och i de beslut som fattas.   

– Det handlar om att skapa reflektion och öka  
medvetenheten hos oss själva, vår organisation, 
arbetsplats och verksamhet så att alla tar ett större 
ansvar genom att verka för att utveckla innebandyn, 
samt erbjuda ett bredare och mer inkluderande  
verksamhetsutbud, säger Mikael Ahlerup,  
generalsekreterare för Svenska Innebandyförbundet.   

ÅTERSTART
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DE VALDES IN I HALL OF FAME 2022/23

Sedan 2016 finns Svensk Innebandy 
Hall of Fame för att hylla personer 
som gjort extraordinära insatser i 
den svenska innebandyhistorien.

Hit kan spelare, ledare, domare och  
övriga funktionärer inom innebandyn 
väljas in. Urvalet sker en gång om 
året. Hur många och vilka som väljs 
fastslås av styrelsen.

De som valdes in 2023 var:

Anna Wijk, spelare

Anna Jakobsson, spelare

Magnus Svensson, spelare

Micael Fasth, pionjär

Läs mer om kandidaterna här 
nedanför. 

Anna Wijk hade en lång lands-
lagskarriär och gjorde över 100 
matcher i landslagsdressen. Hon 
var med och kammade hem sex 
VM-guld och producerade nästan 
200 poäng totalt under sin tid i 
landslaget. Även i klubbdressen 
hade hon stora framgångar med 
sitt KAIS Mora IF där det blev fler-
talet SM-brons, silver och guld.  
Anna Wijk har även blivit utnämnd 
till Årets såväl som världens bästa 
innebandyspelare ett flertal gånger.

Anna Jakobsson är en av Svensk 
Innebandys allra främsta målgörare.  
Hon var en målspruta i SSL och 
nådde den magiska gränsen med 
fler än 500 gjorda mål i ligan för sitt 
Endre IF (grundserie och slutspel). 

Även i landslagssammanhang 
upplevde hon stora framgångar 
och kan summera bland annat ett 
U19-VM-guld, 58 A-landskamper  
och två VM-guld. Säsongen 2004/05 
fick hon utmärkelsen ”Årets rookie” 
och tio år senare blev hon utsedd 
till Årets spelare i Svensk Innebandy. 

Magnus Svensson kännetecknades 
av att vara bäst när det gäller och för  
det svenska landslaget avgjorde han  
VM-semifinalen 2004 samt VM- 
f inalen 2006. Även i klubblaget, 
Warberg IC, var han en avgörande 
spelare i SM-finalerna 2005, 2007 
och 2008. Utöver SM-guld har 
Magnus Svensson även ett otaliga 
SM-silver samt brons. 2008 blev 
han utnämnd som Årets spelare.

Micael Fasth är en av de som varit 
med och gjort innebandyn till det 
den är idag. Han var med när inne-
bandyn kom med i Riksidrotts-
förbundet, var med vid bildandet av 
Internationella Innebandyförbundet, 
var med och såg till att Svenska 
Innebandyförbundet fick sitt första 
kansli samt arrangerade de första 
landskamperna. Antalet klubbar 
exploderade under åren Micael Fasth 
satt i Svenska Innebandyförbundets 
styrelse, från 270 till 692 på bara 3 år.

I sedvanlig ordning var det flera framstående inom 
innebandyns som hedrads med att bli invalda i 
Hall of Fame. Anna Wijk, Anna Jakobsson, Magnus 
Svensson och Micael Fasth valdes in av en enhällig 
styrelse denna säsong. 

HALL OF FAME

POÄNGREKORD
Målsprutan Sam Madani har skrivit in sig 
i historieböckerna med två rekord för 
herrarnas Allsvenska. Det nya mål rekordet 
skrivs till 61 st, tidigare 53. Det nya totala 
poängrekordet är 92, tidigare 87 poäng. 
Vi gratulerar till en fin säsong. 

Grattis även till Oscar Kristensen som 
gör Sam sällskap som nästbäst genom 
tiderna med sin poängproduktion och 

Sakarias Ulriksson som samlar ihop 
54 mål och hamnar på en andra plats 
genom tiderna genom sin målproduktion.

Hanna Kristofferson sköt in sig i topp 3 
när det kommer till flest gjorda poäng 
genom tiderna i en säsong - 73 stycken!

TVÅ KUNGAR MÖTTES PÅ SLOTTET
– Det betyder otroligt mycket. Det är 
ett kvitto på att jag har gjort någonting 
bra och det kan man aldrig få för mycket 
av. Det är jag jättenöjd med. Sen är 
det såklart bra för sporten innebandy 
och Svensk Innebandy också att vi 
får synas i de här miljöerna, det får 
sporten att växa.

VINNARNA SÄSONGEN 2022/23  
PANTAMERA FAIR PLAY
Fair Play-utmärkelsen ska tilldelas 
spelare/ledare för ett SSL-lag som 
uppfyller följande kriterier: 

”Spelaren/ledaren ska genom sitt 
agerande vara ett föredöme för svensk 
innebandy. Det innebär att han/hon 
på ett tydligt sätt medverkar till rent 
spel och ett positivt innebandyklimat 
före, under och efter match.” 
 
Vinnarna tilldelades sina utmärkelser 
under SM-finalen den 22 april och får 
förutom ära och diplom även 5000 
kronor av Pantamera till ungdoms-
verksamheten i sin förening. Det i 
syfte att fortsätta arbetet att fostra 
framtida förebilder.

Pantamera, i nära samarbete med 
Svensk Innebandys domarorganisation, 
beslutade  om följande vinnare: 
 
Fair Play-spelare dam:
Lisa Carlsson, Täby FC IBK

Fair Play-spelare herr:
Mattias Ljunggren, 
Team Thorengruppen SK

Fair Play-ledare dam:
Maimon Abdallah, Täby FC

Fair Play-ledare herr:
Oscar Lundin Storvreta IBK

Alexander Galante Carlström prisades av Hans Majestät Konungen för sina  
framstående insatser inom innebandyn.
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JÖRGEN ANDERSSON & OLLE ELIASSON
Domarparet Jörgen Andersson och Olle Eliasson tog för andra gången hem titeln 
som Årets domare på damsidan. ”Ett kvitto på att vi fortfarande gör saker bra”, 
säger Olle Eliasson.

Stort grattis till er! Hur känns det att få en sådan 
här utmärkelse?
– Det är jätteroligt! Och framför allt ett kvitto på att vi 
fortfarande gör saker bra. Att vi lyckas bibehålla och 
utveckla det vi tycker är en stark produkt. Det känns 
kul att återigen få en finalplats i Avicii Arena och att bli 
Årets domare, säger Olle. 

Detta är ju första säsongen på flera år som varit 
helt utan restriktioner. Hur har det varit att döma 
denna säsong? 
– Det är ju fantastiskt kul att det är publik och att de 
internationella matcherna och turneringarna har 
kommit i gång igen. Det är bra för alla ungdomar och 
spelare och ledare att man kommer in i det igen, 
säger Jörgen.

Är det någonting ni känner att ni har gjort annor-
lunda denna säsong mot tidigare?
– Jag tycker vi har utvecklat och blivit tydligare i vårt 
matchledarskap. Vi har korta tydliga snack med spelare 
i situationer och vi har blivit mer kvicka att hitta rätt 
nyckelord, säger Olle. 

– Ja, och vi har också jobbat hårt för att hitta våra 
nyckelsituationer som hjälper oss att leda matcherna. 
Där har vi höjt oss ett snäpp, fyller Jörgen i.

Vad tror ni är avgörande för att just ni får  
utmärkelsen i år?
– Vi har hållit en ganska hög lägsta nivå från omgång 
ett och genom slutspelet, vi har inte haft så stora 
dippar. Vi har rutin från stora matcher från VM, 

U19-VM och tidigare SM-finaler. Jag tror det väger tungt 
när vi går in i de tuffa heta situationerna när det verkligen 
gäller, säger Olle. 

– Vi slappnar inte av. Vi går alltid in med samma 
inställning i alla matcher. Målet är alltid att göra den 
bästa matchen för säsongen, säger Jörgen. 

Hur viktig skulle ni säga att relationen till sin 
domarkollega är?
– Den är ju otroligt viktig. Jag och Jörgen har en stor 
trygghet tillsammans, jag vet vad Jörgen tänker innan 
han själv tänker det och detsamma. Vi jobbar oss 
genom dippar tillsammans genom att vi utvärderar 
matcherna för att veta vad vi ska förbättra, säger Olle.

Vad är det bästa med att döma?
– Att känna pulsen i matcherna, att vara där det händer 
och där det brinner. Och gemenskapen i domargruppen, 
resorna och såklart relationen till sin kollega. Det är 
jätteviktigt att man trivs ihop då man tillbringar så 
mycket tid ihop, säger Jörgen.

Vad är ert bästa tips till de som vill bli domare? 
– Det är så otroligt roligt att vara domare, jag kan inte 
förstå varför man inte skulle vilja vara det. För mig var 
det ett jättebra sätt att hålla kontakten med sporten 
efter att jag slutade som spelare. Det förlängde min 
innebandykarriär med många år. Mitt tips är att döma 
många matcher och våga blåsa redan från början av 
din karriär, avslutar Olle.

ÅRETS DOMARE SSL DAM

THOMAS ANDERSSON & RICKARD WISSMAN
ÅRETS DOMARE SSL HERR

Motiveringen: Thomas och Rickard har under många år tillhört den absoluta eliten, både nationellt och internationellt. Summan av 
erfarenhet visar sig genom förmågan att skapa ett flyt under matcherna där lagen kan fokusera på att prestera så underhållande 
innebandy som möjligt. Ingenting lämnas åt slumpen när de är i gång kopplat till förberedelser, genomförande och uppföljning.
De dömde under säsongen VM i Schweiz där de avslutade turneringen med att döma semifinalen mellan Schweiz och Tjeckien. 

Motiveringen: Jörgen och Olle har under säsongen visat upp mycket goda prestationer som domare på högsta nivå. Deras stabila 
insatser och skickliga bedömningar har bidragit till att höja kvaliteten på matcherna och skapa en rättvis och respektfull atmosfär på 
planen. Deras goda blick för spelet har gjort att de har kunnat fatta snabba och korrekta beslut, vilket har bidragit till att höja standarden 
på innebandy i Sverige. De har även agerat förebildligt och upprätthållit höga etiska standarder både på och utanför planen.

Thomas Andersson och Rickard Wissman hem utmärkelsen Årets domare  
säsongen 2022/23. Utmärkelsen blev den fjärde i ordningen för paret. ”Det här är 
verkligen ett fantastiskt avslut på en fantastiskt fin säsong för svensk innebandy 
och domarna”, säger Rickard Wissman.

Stort grattis till utmärkelsen Årets domare!  
Hur känns det?
– Det har varit ett fantastiskt innebandydomar-år och 
en lång säsong som började med World games, vi 
hade svenska domare i VM, Glenn Boström fick inne-
bandyns första pris på Idrottsgalan som årets domare 
och sen tycker jag vi haft en jättefin utveckling på 
hela gruppen i slutspelet. Så det här är verkligen ett 
fantastiskt avslut på en fantastiskt fin säsong för 
svensk innebandy och domarna, säger Rickard. 

Det här är ju första säsongen efter pandemin som 
varit helt utan restriktioner. Hur har det varit att 
döma denna säsong? 
– För två år sedan var det helt tomt på läktaren under 
SM-finalen i Gävle, vilket var jättekonstigt. Men nu märks 
det verkligen hur publiken ger en extra dimension. 
Det ger så mycket energi till spelet. Det är också det vi 
försöker bidra med, den här goda energin. Vi vill se till 
att symbiosen mellan alla karaktärer, från plan ända 
fram till tv-soffan, är så bra som möjligt, säger Thomas.

Är det något ni känner att ni har gjort extra bra 
denna säsong? 
– Jag tycker att vi kunnat läsa spelet på den nivån att 
vi hela tiden har en uppfattning om vad som kommer 
att hända. Sen att vi lyckats kommunicera tydligt och 
mycket, och på så sätt kunnat hjälpa spelarna att få 
bra flyt i matcherna. Det tycker jag har gått väldigt bra  
i år, säger Rickard. 

Ni har ju dömt tillsammans sedan 2009. Hur märker 
ni av att spelet har förändrats över tid? Hur har ni 
behövt anpassa ert domarskap?
– När vi skulle börja döma tillsammans så la vi upp 
en tioårsplan för att bli bäst i världen. Nu måste vi 
kunna läsa spelet eftersom det bara blir snabbare 
och snabbare hela tiden. Vi jobbar alltid med att vara 
framme och räkna ut vad som kommer att hända 
innan det händer. Det är alltid målbilden, säger Rickard.  

– Vi vill inte bara hänga med i utvecklingen, utan vi vill 
ju vara bäst i världen. Vi vill leda domarutvecklingen 
och vi vill vara de som tar med våra kollegor och driver 
det framåt. Mycket handlar om att vi ligger nära, vi 
kommunicerar, vi vill komma ut med en god energi. 
Vi vill inte stå på distans och bara blåsa av. Vi jobbar 
stenhårt i varje situation, vi bedömer varje situation 
och är väldigt tydliga. Vi har också fått väldigt bra stäm 
med spelarna i år som bidrar till den här fantastiska 
produkten, fyller Thomas i. 

Vad tror ni är avgörande för att just ni får  
utmärkelsen i år? 
– Det är väldigt många duktiga kollegor, jag tror att  
det för vår del är en kombination av hårt arbete och att  
vi har haft lite tur och att det gått bra, säger Rickard.

33 32



Thorengruppen IBK:s Emelie Wibron 
valdes till Årets spelare i Svensk Inne-
bandy säsongen 2022/23. Wibron 
kommer från en stark personlig säsong 
där hon vann poängserien i överlägsen 
stil med 81 poäng fördelat på 45 mål 
och 36 assist.

– Jag tycker fortfarande att det är det 
mest ärofyllda priset man kan få, 
säger Emelie Wibron om utmärkelsen.

Hon är en stor del till att Thorengruppen 
IBK tog hem SM-guldet för tredje året 
i rad. Men Emelie Wibron är också en 
viktig del av det svenska landslaget och 
är ofta tongivande när blågult spelar. 
Därför tilldelades Emelie Wibron priset 
som Årets spelare 23/23. Det här är andra 
året i rad som Wibron får priset och 
tredje gången totalt.

– Det är jättekul att få priset en gång 
till. Jag tycker fortfarande att det är 
det mest ärofyllda priset man kan få 
individuellt, säger Emelie Wibron om 
utmärkelsen.

– Jag tycker att det var jättestort att 
jag fick det i fjol och jag var absolut 
inte inställd på att jag skulle lyckas få 
det i år igen. Det känns jättestort att 
få det igen.

Emelie Wibron lämnar sällan planen 
med en dålig prestation i ryggen och 
är nöjd med vad hon själv presterat 
under årets grundserie och slutspel.

– Jag tycker att jag har hållit en hög 
och jämn nivå hela året. Även fast jag 
i stunden väldigt sällan är jättenöjd 
med det jag har presterat, jag vill hela 
tiden göra saker lite bättre. Men när 
jag får perspektiv så ser jag att jag 
överlag har jag gjort en väldigt bra 
säsong igen.

Just strävan efter att fortsätta utvecklas 
och göra saker bättre är annars något 
som kännetecknar Wibron.

– Varje match och varje träning så 
känner jag alltid att det finns saker 
jag hade kunnat göra bättre och då 
försöker jag göra det nästa gång. Så 
jag tycker absolut att det finns saker 
och ting att finputsa på. Även fast jag 
tycker att jag har hållit en jämn och 
hög nivå överlag.

Vad är det som driver dig att fort-
sätta på den här höga nivån?
– Mitt allra största mål inför varje 
säsong är att göra allt jag kan för att 
det ska sluta i ett SM-guld. Det är den 
stora drivkraften i grunden. Anledningen 
att jag gör det gång på gång är för att 
jag tycker att det är kul året runt.

Team Thorengruppen IBK

EMELIE WIBRON
ÅRETS SPELARE DAM

– Jag tycker att försäsongen är rolig 
att träna. Jag ser det inte som någon 
serielunk under säsongen utan jag 
tycker att det är kul att spela inne-
bandy och extremt roligt att spela i 
det laget som jag spelar i. Jag njuter 
året runt.

Emelie Wibron är mitt uppe i en 
fantastisk karriär. Den dagen hon 
väljer att avsluta karriären så tror 
Wibron själv att priser som detta 
kommer betyda extra mycket.

– Då tror jag att det kommer betyda 
jättemycket. Och sen kan jag på 
något sätt känna att det betyder 
extra mycket nu när jag blivit lite 
äldre. Eftersom någonstans finns det 
en standard att man slutar tidigare 
och då blir det att ett sådant här pris 
betyder extra mycket. Det ger lite 
extra energi att fortsätta kriga på.

FAKTA

Ålder: 31 (1992)
Position: Forward
Poäng i grundserien: 81 (45+36)
Klubb: Thorengruppen IBK
Moderklubb: Sundsvalls IBF
Tidigare nominering:  
2018/19, 2019/20, 2021/22

ALBIN SJÖGREN
Storvreta IBK

ÅRETS SPELARE HERR

Storvreta IBK:s Albin Sjögren ut- 
 nämndes till Årets spelare i svensk 
innebandy säsongen 2022/23. 
Forwarden hade en storartad säsong 
med 76 poäng på 26 matcher och 
har lyckats nå en ny nivå i sitt spel.

”Det är svårt att sätta ord på det. 
Det är en personlig utmärkelse som 
jag inte uppnått tidigare så det är 
väldigt speciellt och ärofyllt”, säger 
Albin Sjögren om utmärkelsen.

Han var en del av det svenska landslag 
som försvarade guldet i Schweiz under 
2022 års världsmästerskap och en stor 
bidragande faktor i att Storvreta återigen 
slåss om den finaste medaljen inom  
Svensk Innebandy. 28-åriga Albin 
Sjögren är inne i sitt livs säsong när han 
tilldelas Årets spelare.

– Det är inte något man går och tänker 
på direkt men det har onekligen känts 
bra. Det blir också extra stort att det är 
Svensk Innebandy och juryn i det här 
som står bakom det här fina priset, 
säger Albin Sjögren om priset och 
vidareutvecklar:

– Årets spelare är ett pris som är sjukt 
svårt att vinna och inget jag tar för givet. 
Jag räknade såklart inte med att få ett 
sådant här pris utan jag försöker bara 
att vinna och hjälpa laget.

Att den rightfattade forwarden varit 
en del av den absolut högsta eliten 
vittnar både hans poängproduktion 
och ständiga landslagsplats om. Men 
att han nu tagit ytterligare ett kliv tror 
han sig själv ha svaret på.

– Jag har haft rätt mindset för att bli 
bättre och utveckla mitt spel. Det är 
också ett som gått ihop med den 
ledarrollen som jag fått nu i Storvreta 
och en lite mer friare roll i spelet som 
har gjort att det blivit en lite annan 
Albin Sjögren än det varit tidigare, 
säger Storvretaspelaren och fortsätter:

– Nu är jag mer än bara en avslutare. 
Nu kan jag komma ner mer som point 
eller på högerkanten och befinna mig 
i andra ytor än jag gjort tidigare. Det 
gör att jag nog är mer svårläst skulle 
jag tro.

Nu väntar nya äventyr för Albin Sjögren 
då Storvreta ska bytas till ny klubb i 
Schweiz och där är målet att fortsätta 
vara en av de absolut bästa i världen.

– Ja, jag hoppas inte att det här är 
peaken. Såklart är vissa säsonger 
bättre än andra men det stora i år är 
att jag har haft en mycket högre 
lägstanivå. Jag kan bara påverka det 
jag själv gör och det ska jag fortsätta 
med.

Och just det som gjort att Albin 
Sjögren nu lyckats hitta en ännu  
bättre balans i nu är inte de stora 
sakerna, tvärtom.

– Det hände något där förra våren.  
Då var jag och sambon nära att dra  
till Schweiz men kom fram till att nu 
kör vi ett år till i Storvreta, och då ska 
jag verkligen maxa den här säsongen, 
berättar Albin Sjögren. 

– Det blev ännu mer proffsigt i alla 
detaljer med att sova rätt, äta rätt och 
bara steppa upp allt lite, lite till. Det 
var lite av ett vägskäl där kändes det 
som och nu är det en vana som satts. 
Det var bra innan också men nu är det 
ännu bättre.

FAKTA

Ålder: 28 (1994)
Position: Forward  
Poäng grundserien: 76 (27+49)
Klubb: Storvreta IBK
Moderklubb: Bele Barkarby IF
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1. GENOM ATT UNDERLÄTTA ÖVERGÅNGEN FRÅN BREDD TILL ELIT
  Aktiviteter som är genomförda: 

• Talang 17-läger genomfört under september för 
killar och tjejer födda 2005.  

• Kunskapshöjande insatser inom idrottspsykologi 
och nutrition mot U19, Guldsteget och senior är 
genomfört. 

• Handledningsmaterial för ämnet specialidrott är 
lanserat för NIU/RIG-skolor. 

• Guldsteget samt Guldsteget för tränare pågår 
enligt plan. 

• Sideline-studien som handlar om att öka 
kunskapen om psykisk ohälsa kopplat till skador  
hos gymnasieelever är inne på sista året och  
endast några delar kvarstår.  

• Fysiologiska riktlinjer för innebandyspelare har 
lanserats.

• Arbetet med att ta nästa steg med Fysiologiska 
riktlinjer för innebandyspelare är inte påbörjat, 
utan det arbetet planeras att påbörjas under nästa 
verksamhetsår i samarbete med IKC.  

• Vi inväntar information om när ny  
elit utvecklingsplan skall tas fram och  
presenteras för RF. 

• Doktorandprojektet om Skadeinferens 
(Sidelineprojektet) pågår enligt plan.

  Aktiviteter som följer plan: 

GLENN BOSTRÖM TILLDELADES  
SCANDICS DOMARPRIS PÅ IDROTTSGALAN

SCANDICS DOMARPRIS 

Elitdomaren Glenn Boström är för innebandypubliken 
mest känd för sitt rättvisa dömande tillsammans med 
kollegan Håkan Söderman. Han är ett föredöme på och 
utanför planen och har ständigt utvecklat sitt ledarskap  
för att kunna fortsätta tillhöra den yttersta eliten både 
nationellt och internationellt under en lång tid.

I år tilldelades Glenn Boström Scandics Domarpris. Ett 
prestigefyllt pris som delats ut sedan 2019 och som 
Boström mottog på Idrottsgalan. 

– När jag väl fick beskedet blev det lite surrealistiskt,  
jag greppade det inte fullt ut, säger Glenn Boström.

– Årets domare med ett pris på Idrottsgalan i Avicii Arena... 
det är lite för stort.

Under sin domarkarriär har Glenn Boström tilldelats priset 
som Årets Domare totalt fyra gånger. Han beskrivs ofta 
som ett föredöme för yngre kollegor, något som Boström 
själv gläds åt.   

– För mig känns det jätteskönt om jag kan vara en förebild. 
Men jag tycker att det viktigaste som jag kan göra just nu 
är att sprida kunskapen att utan oss domare så kommer 
det bli väldigt svårt att genomföra matcher. Och att man 
då har det i baktanken när man ger feedback eller rop och 
skrik från läktaren eller båset.

Du kan se en längre intervju med Glenn Boström – om 
Årets Domare-priset, frun Terese hastiga bortgång och det 
fortsatta domarlivet – på Svensk Innebandys YouTube-kanal.

Tidigare vinnare av Scandics Domarpris
2022: Louise Azémar Engzell, tennis
2021: Tess Olofsson, fotboll
2020: Julia Johansson, ishockey
2019: Maria Bennani och Safia Bennani, handboll

MÅLUPPFÖLJNING PÅ KORT OCH LÅNG SIKT

INNEBANDY – HELA LIVET
Målet betyder i praktiken att fler ska fortsätta att spela 
innebandy längre, dvs. både att innebandyn attraherar 
fler nya medlemmar och behåller befintliga medlemmar 
under en längre tid.

För att målet ska kunna nås krävs utveckling inom 
följande områden:

• Ökad kvalitet i tävlingsverksamheten
• Ökad kvalitet i föreningsverksamheten

Dessa områden beskrivs närmare nedan:
Ökad kvalitet inom tävlingsverksamheten innebär 
att tävlingsverksamheten ska bedrivas så att den ökar 
innebandyns attraktionskraft på alla nivåer. Den ökade 
kvaliteten nås på primärt följande sätt:

Glenn Bostöm har dömt innebandy i över 25 år och är Svensk Innebandys meste 
elitdomare någonsin. Boströms meriter innefattar bland annat över 550 SSL-matcher, 
fem VM-turneringar och 82 internationella matcher. I år fick han en av de finaste 
utmärkelserna när han tilldelades det prestigefyllda Scandics Domarpris.

”Årets domare med ett pris på Idrottsgalan i Avicii Arena... det är lite för stort”,  
säger Glenn Boström.
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  Aktiviteter som är genomförda: 

• Revision och utveckling av den SIU-anpassade och 
digitaliserade domarutbildningen genomförd. 

• Utveckling av samarbetsformerna med distrikten 
avseende rekrytering och utveckling av domare 
pågår.  

• Antalet av distrikten nominerade domare till  
SDF-SMoch Innebandyfesten ökar som en  
effekt av utvecklad dialog.  

• Fysiskt möte under en dryg halvdag med 
SDF:ens ansvariga för domarutveckling 
genomförd.  

• Genom återstartsstöd har domarcoacher på  
SDF-nivå genomförts med 60 deltagare. 

  Aktiviteter som följer plan: 

• Utveckling av modell i syfte att öka antalet tjejer/
kvinnor i domaruppdrag på alla nivåer ska tas 
fram.  

• Genom återstartsstöd kommer det vid SM-
finalen att genomföras en ny nätverksträff för 
tjejer/kvinnor som dömer på distriktsnivå med  
ca 25 deltagare. 

Ökad kvalitet inom föreningsverksamheten innebär att den verksamhet som alla nya och befintliga medlemmar 
möter är öppen, trygg, välkomnande och professionell. 

Den ökade kvaliteten kommer att nås på följande sätt:

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet:

2.  GENOM ATT ÖKA ANTALET UTBILDADE DOMARE

3.  GENOM ATT UTVECKLADE SPELFORMER FÖR TÄVLING KAN ERBJUDAS I HELA LANDET

1. GENOM ATT ÖKA KOMPETENSEN BLAND ORGANISATIONS- OCH AKTIVITETSLEDARE 

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet: 

• Motionsdefinitionsarbetet är påbörjat men 
tidplanen är inte fastställd vilket kan innebära att 
arbetet även kommer att pågå nästa verksamhetsår.  
 

• Arbetet har emellertid i år mynnat ut i att 
motionslicensen har fastställts till att vara en 
tävlingslicens för motionärer. Arbetet med att  
räkna utövare/aktiva samt definiera vilka dessa  
är pågår under nästa verksamhetsår. 

• Handledningsmaterial för NIU/RIG lanserat. 
Utvecklingsträff för NIU/RIG-tränare genomfört i 
september. Nätverk för målvaktstränare pågår. 

• Vi har fastställt tränarutbildningsstegen och 
lanserar nu utbildningar i enlighet med den.  

• Fyra nya licensfortbildningar lanserades inför 
denna säsong, och GU Barn och ungdom har 
reviderats för att lägga större tonvikt vid Trygg 
Innebandy och RF:s riktlinjer för barn- och 
ungdomsidrott, samt SIU-modellens nyckelfaktorer.  

• Inför 2023 står elittränarutbildningen på tur att 
lanseras. 

• Föreläsningsserien kring RF:s Riktlinjer för Barn & 
Ungdom har pågått sedan i höstas och är enligt 
plan på väg att avslutas nu i april. 

• Lanseringen av knäkontroll+ gjordes under hösten 
och både materialet har en mycket god spridning.  

• Materialet ”Ny som ledare på grön nivå” 
lanserades under vintern 22/23 och ”Tips och 
övningar för blå och röd nivå” lanseras i april.  

• Spelarutvecklingsmaterial för föreningen riktat till 
grön, blå och röd nivå beräknas vara klart till maj 2023. 

  Aktiviteter som är genomförda: 

• Ny KLU har genomförts i GU Organisationsledare, 
materialet har även delvis reviderats Utbildningen 
hålls inte i så stor utsträckning så vi har inte ökat  
antalet utbildade personer eller föreningar i enlighet 
med målet. Samma gäller Vår Förening vill minus 
revidering. 

• Utbildningskravet för ledare är under framtagande, 
försenat men går i rätt riktning. 

• Arbetet med att vidareutveckla innehållet i NIU/
RIG-handledningsmaterial har inte påbörjats. 
Dialoger med SISU Förlag pågår, men själva 
arbetet kommer att tas vidare under nästa 
verksamhetsår.
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2. GENOM ATT ÖKA TRYGGHETEN INOM INNEBANDYN
  Aktiviteter som följer plan: 

• Arbetet med att ta fram en trygghetspolicy har inletts 
och pågår. 

• Grundutbildningen har reviderats och stora delar av 
innehållet fokuserar på RF:s riktlinjer för barn- och 
ungdomsidrott, för en trygg miljö.  

• Ett samarbete med Suicide Zero är påbörjat, 
flerårsplan sattes i november. 

• Vi har en ökad kvalitet i ärendehantering genom nya 
verktyg och rutiner för nationella disciplingruppen 
Vi arbetar med att ta fram en manual för ärende 
avseende trygg idrott (visselblåsarärenden både till 
SIBF och genom RF). Som kommer hjälpa/stödja 
föreningar i bedömningar/åtgärder/handlingsplaner  
för barnens bästa. Kommer vara klar under 
verksamhetsåret. 

• Utbildningar genomförda av Suicide Zero i samband 
med EFT i Uppsala (oktober) och SDF-SM i Nyköping 
(januari).  

• Vi arbetar fortsatt med att utveckla arbetsformer 
inom domarverksamheten för utökad videoanalys av 
situationer och bedömningar. En mängd situationer 
har under hösten lagts upp i videoanalyssystemet 
och en arbetsgrupp och struktur för tolkning av 
situationerna har sjösatts. Successivt kommer fler 
att få tillgång till detsamma. Systemet syftar till 
att få till en mer enhetlig bedömningsnivå inom 
innebandyn, vilket ska bidra till en ökad kvalité och 
därigenom trygghet. 

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet: 

• Arbetet med trygghetspolicyn ligger efter vår tids-
plan och vi kommer inte att ha en färdig policy till 
slutet av verksamhetsåret utan det kommer bli klart 
under nästa VÅ. 

3. GENOM ATT REKRYTERA OCH BEHÅLLA FRÅN FLER MÅLGRUPPER

4. GENOM ATT ÖKA ANTALET SPELPLATSER

  Aktiviteter som följer plan:
 
• Under hösten var fokus att analysera åldersfördelning  

på spelarna i Juniorallsvenskan föregående säsong 
(detta kopplat till en motion till Tävlingskongressen). 
Detta är en del i arbetet med att följa upp utvecklingen 
avseende antal spelare kopplat till åldersklasserna 
för de nationella ungdomstävlingarna.   

• Arbetet att utveckla fler spelformer/koncept med 
syftet att öka antalet motionärer pågår genom 
att Veteran-SM genomfördes i februari 2023, med 
närmare 200 helt nya motionslicenser som effekt.  

• Vi fortsätter att implementera Svensk Innebandys 
handbok för nationella spelformer på grön och blå 
nivå på domar- och tränarutbildningar. Handboken 
ska fr o m 2022/23 vara tävlingstekniskt fullt ut 
implementerad i alla distrikt. Den ingår i Grund-
utbildningen (GU) för tränare och har så här långt 
sålts i 3 000 ex. 

  Aktiviteter som följer plan: 

• Med projektet ”Framtidens Innebandy med OBOS” och 
skolsamverkan görs arbetet att nå nya målgrupper. 
Det görs tillsammans med SDF och föreningar för att 
nå ut till så många som möjligt. Målet för säsongen 

22/23 är att engagera 50 föreningar och 8 SDF vilket 
redan är nått då det idag är 85 föreningar och 8 SDF 
som har tagit del av OBOS-paketet och materialet 
kopplat till projektet.  

• Handboken kommer att utvärderas och revideras 
under våren 2023 av en arbetsgrupp med SDF-
representanter.  

• Behov föreligger också att definiera begreppet 
motionärer samt när/hur motionslicensen ska 
tillämpas/användas.

 

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet: 

• Floorball Fitness och Innebandy Flex erbjuds i 
färdiga koncept och ingår även som fokusområde 
i distriktens återstartsarbete. Många SDF är 
trögstartade och startsträckan tenderar att bli 
längre än önskat. Kommunikationspaket såsom 
foldrar, PP, handbok för instruktörer och regelblad har 
framtagits för att det ska bli ännu enklare för SDF 
och IF att arbeta med våra koncept. 

  Aktiviteter som följer plan: 
 
• Vi ska ta fram en stödfunktion för utveckling av 

nya och befintliga idrottsmiljöer för barn och 
unga. Detta pågår genom att uppbyggnaden 
av ett nätverk med olika intressenter inom 
anläggningsområdet är påbörjad samt att en  
digital plattform med tips/erfarenheter om 
utveckling av nya och befintliga idrottsmiljöer  
ska framtas under våren 2023.  

• Genom samarbetet med Gerflor och återstarts-
stödet har 17 st utomhusgolv kunnat skickas ut till 
våra SDF.  

• Vi har via Returpacks leverantör amt återstarts-
stödet kunnat beställa 200 hinderbanor som hittills 
har gått ut till 194 föreningar och distrikt. 
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SVENSK INNEBANDY VILL 
– VÅR LEDSTJÄRNA
Målet betyder i praktiken att vi ska utveckla och stärka 
Svensk Innebandys alla delar av organisationen. Fler ska 
känna till Svensk Innebandy Vill och både SIBF, SDF och  
våra föreningar ska känna till och leda efter vår värdegrund. 

För att målet ska kunna nås krävs utveckling inom 
följande område:

• Implementering av Svensk Innebandy Vill

Implementering av Svensk Innebandy Vill innebär att 
alla nivåer ska arbeta efter Svensk Innebandy Vill och 
dess kärnvärden för att skapa en organisatorisk grund 
som bidrar till att spelare och ledare ska vilja ingå samt 
förknippa sig med vår organisation.  
 
Implementeringen nås på primärt två sätt:

2. GENOM ATT STÄRKA KOMPETENSEN OM SVENSK INNEBANDY VILL

1. GENOM ATT STÄRKA SVENSK INNEBANDYS VARUMÄRKE
  Aktiviteter som är genomförda: 

• Nya hemsidan är lanserad, vilket gjort den enklare 
att navigera och synliggör innebandyn ännu bättre. 
Den är också ”mobile-first” baserat på vår målgrupps-
användardata.  

• Tiktok har lanserats som kanal och etablerat sig som 
en av våra viktigaste för att nå en yngre målgrupp. 
Tonalitetsguide är framtagen och presenterad för SDF. 

• 

  Aktiviteter som följer plan: 

• Ett brett arbete med “Mer än en sport” pågår enligt 
plan, till exempel motionskoncept, Suicide Zero etc. 
 

• Varumärkeshöjande insatser har genomförts, 
såsom satsningar på Damallsvenskan, stärkt 
närvaro i sociala medier, fler kanaler att synas i, 
Tiktok exempelvis för att nå en yngre målgrupp. 
Likaså satsningar som löper genom hela org-
anisationen- från förbundet till distrikten, ex-
empelvis Skolsamverkan. Ny hemsida kommer 
också lanseras som ett led i arbetet att stärka 
Svensk Innebandy. Likaså kommer en gemensam 
kommunikationsplan lanseras som ger riktning  
vad gäller kommunikativa insatser och tonalitet.  

• Vi jobbar för en tydligare arenabranding vid våra 
evenemang, Det ska kännas ”Svensk Innebandy” 
genom flaggor, beachflaggor, entréportaler, vepor 
och roll-ups. 

  Aktiviteter som följer plan: 
 
• Kompetenshöjande insatser i form av genomgång 

av Svensk Innebandy Vill med nya anställda inom 
Svensk Innebandy har genomförts och planeras 
att genomföras löpande med nya och befintliga 
anställda. Utbildning och workshop ligger i plan för 
23/24. 

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet: 
 
• En ny KLU har genomförts i GU Organisationsledare 

(Svensk Innebandy Vill är en väsentlig del av 
utbildningens innehåll), materialet har även 
delvis reviderats. Utbildningen hålls inte i så stor 
utsträckning så vi har inte ökat antalet utbildade 
personer eller föreningar i enlighet med målet. 

Samma gäller Vår Förening vill minus revidering. 
Arbete med förenklad plattform för VFV har på-
börjats, med målet att öka antalet föreningar som  
tar första steget in i arbetet.  

• Workshop och djupare implementering av Svensk 
Innebandy vill har inte fått utrymme och den tid 
som behövts vilket gör att vi behöver skjuta och 
fortsätta arbetet nästa säsong.  

• Ny grafisk profil är framtagen och nytt kommunika-
tionskoncept framtas i skrivande stund. Lansering 
blir till nästa säsong. 
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INNEBANDY –  
EN MODERN ORGANISATION

1. GENOM ATT IMPLEMENTERA SVENSK INNEBANDYS INTERNATIONELLA STRATEGI
  Aktiviteter som följer plan: 

• Arbetet med implementeringen pågår och kommer att pågå under verksamhetsåret. 

Målet betyder i praktiken att det ska vara enkelt och 
välkomnande att engagera sig inom innebandyn 
oavsett vem man är. Föreningarna ska få förutsättningar 
att attrahera människor som vill vara med och bidra.  

För att målet ska kunna nås krävs utveckling inom 
följande områden:

• Stärka Sveriges internationella position 

• Bidra till modernisering av föreningarna

• Bidra till en stärkt organisation

Dessa områden beskrivs närmare nedan:
Stärka Sveriges internationella position innebär att 
personal och förtroendevalda ska engagera sig i 
internationella projekt för att vara med och påverka  
och bidra till den internationella utvecklingen.  
 
Våra landslag ska ha förutsättningar för att vara världs-
ledande och vinna de mästerskap som vi deltar i. 

Detta nås på primärt tre sätt:

2. GENOM ATT UTVECKLA DET INTERNATIONELLA SAMARBETET
  Aktiviteter som är genomförda:

• Vi har fått till ett bra samarbete med landslags-
cheferna för topp 4 länderna genom månatliga 
möten. Vi har utökat det internationella utbytet 
genom matcher för U19-herr i Finland i juli samt 
Guldsteget-herr i Lettland och Guldsteget-dam 
i Finland i september.  

• Vi har haft dialog med Danmark om att eventuellt 
lägga U19-herrarnas Finnkampen i februari 2023 
där, men det gick till slut inte på grund av att 
Danmark inte hade tillgång till någon arena.  
I stället deltog vi för första gången med U19-
herrarna i Polish Cup i februari 2023.  

• Vi kommer hålla träningsläger i Singapore i maj/
juni 2023, i samarbete med Singapore och med 
flera olika aktiviteter som syftar till att utveckla 
innebandyn i Singapore.   

• Vi har haft en bra dialog med IFF och vår partner 
Puma vilket ledde fram till att vi kunde hjälpa 
IFF att få till ett avtal med Puma som även är vår 
partner inom sports apperal.  

• Vårt samarbete med IFF bidrog även till en VM-
partner på herr-VM i Zûrich genom FROMM. 

• Det internationella utbytet av domare och 
observatörer har genomförts på flera nivåer 
under säsongen. Detta dels genom utbytet, 
Referee X-change, mellan EFT-länderna på 
elitnivå, återupptogs efter pandemin i 
december-januari 2022-2023. Vi tog emot två 
domarpar på dam respektive herr och sänt i 

väg motsvarande. Domare från Danmark  
har under oktober dömt matcher i Skåne,  
i december har domare från Ukraina dömt  
i Stockholmsområdet, samt att domare från 
Norge dömt Innebandyfesten i Falun.   

• Sveriges domarobservatörer har fortsatt haft 
ledande positioner vid de stora internationella 
evenemangen.

  Aktiviteter som följer plan: 

• Deltagande i internationella projektet Floorball 
Fit For Future (Erasmus+) fortgår. SIBF ska göra 
sin självskattning efter 4F-matrisen under våren 
2023, samt planera för en mentorsroll gentemot 
andra nationsförbund med start under hösten 
2023. 

• Internationella Fifty/Fifty är lanserad och 
samarbete med IFF 2023 och 2024 planeras. 

• IFF:s regelgrupp har av RACC fått i uppdrag att 
ta fram ett utkast på en case book som ska 
fungera som ett komplement till regelboken 
internationellt. Ett arbete som kommer att pågå 
även under kommande verksamhetsår. 

• Vi deltar på IFF:s marknadsmöten.  

• Förstudie av att ansöka om EM 2026 Damer 
pågår genom dialog med olika destinationer. 
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3. GENOM ATT ÖKA KUNSKAPEN OM VÅRA KONKURRENTER OCH OSS SJÄLVA
  Aktiviteter som är genomförda: 

• Förbättrade förberedelser och utvärderingsprocess 
implementerad i landslagsverksamheten, genomförs 
inför och efter varje landslagssamling samt efter en 
mer omfattande utvärderingsprocess efter genomfört 
VM.   

• VM-analys samt internationell målvaktsanalys 
har genomförts av Guldsteget för tränare under 
Herr-VM i Schweiz. Scoutnätverken kring U19-
landslagen har byggts upp och utvecklats under 
året. Kunskapsöverföring och erfarenhetsutbyte 
genom regelbundna träffar mellan landslagens 
förbundskaptener. 

• Vi har gjort en mätning av våra partners genomslag 
under VM i Zûrich. Vi mätte även exponeringsvärden 
på landslagsdräkten där vi idag inte har någon partner 
för att kunna paketera detta på rätt sätt framöver. 
 

  Aktiviteter som följer plan: 

• IKC-samarbetet fortlöper i enlighet med vår 
forskningsplan. 

• Vi gör återkommande mätningar/enkäter efter våra 
evenemang mot olika målgrupper för att utveckla 
evenemangen. 

1. GENOM ATT STÄRKA DIGITALISERINGEN AV SVENSK INNEBANDY

2. GENOM ATT STÄRKA UNGDOMARS DELAKTIGHET OCH INFLYTANDE

Bidra till modernisering av föreningarna innebär att vidareutveckla system för att förenkla administrationen för 
föreningarna samt att skapa förutsättningar för föreningarna att engagera olika typer av individer. Detta nås på 
primärt följande sätt:

  Aktiviteter som är genomförda: 
 
• En ny publik tjänst för att publicera och analysera 

licensutvecklingen har lanserats och finns att läsa 
på www.innebandy.se/licensutveckling 

• Vi har uppdaterat teknik och säkerhet i de program 
som personal och förtroendevalda jobbar igenom 
att 2-vägsverifiering införts löpande. 

• Vi har upprättat referensgrupper med iBIS-användare 
(domare, förening och förbund). Förbundsgruppen 
har 4-5 teamsmöten per säsong. Domare och 
föreningsanvändare får information via e-post.  

• Innebandyappen har idag 210 501 följare och är ett 
viktigt verktyg för våra användare, runt serier och 
matcher men även som pr och kommunikation för 
våra landslag.  

  Aktiviteter som följer plan: 

• Vi ska kartlägga behoven och önskemålen att använda  
IT-stöd/iBIS inom nya tävlingsformer och nya 
målgrupper. Samarbete med Tävling och Utveckling 
pågår. Vissa punkter är noterade kopplat till till-
gängligheten. Förslag och tankar på hantering av 
Para och Motion i iBIS finns men är avhängt hur de 
ska behandlas tävlings- och regelmässigt. 

• 

• Vi ska utreda förutsättningar att digitalisera 
administration och publicering av regelverk.  
Möte med Tävling och förbundsjurist har hållits där 
grunderna och visionen målats upp. Fler möten 
planeras under säsongen. 

• Skapa förutsättning för att kunna paketera iBIS-
data via API till förening och externa partners. 
Dagens lösning kan bara skicka alla data i ett 
paket, vilket försämrar våra möjligheter att bevara 
vår exklusivitet mot externa partners. En ny lösning 
möjliggör att varje paket får ett begränsat innehåll 
som tillsammans med prenumerationstjänst att 
vårt system inte belastas onödigt mycket. 

• Ny modern mobil version av iBIS för domare och 
ledare ska tas fram. Betaversion finns och används 
av ledare i Södermanland, Småland/Blekinge för att 
utföra de vanligaste uppgifterna direkt i sin mobil 
ska ske under säsongen. 

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet: 

• Skapa förutsättning för idrottsutvecklingen genom 
att exportera och importera data från externa aktörer. 
T ex iBIS - medlemssystem, RF Sisu, extern forskning 
etc. Utredningsarbetet är påbörjad där dialog med 
möjliga intressenter ingår. (Orsak: Försenad leverans 
från RF, uppdaterad information vid ordinarie möten 
under Q1 2023).

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet: 

• Vi har inte gått vidare efter det pilotprojekt vi gjorde 
tillsammans med en förening i Sandviken med hjälp 
av projektmedel från RF. Detta på grund av att vi 

behövde prioritera annat och att pandemin gjorde 
arbetet i föreningen för splittrat. Delaktighet är en 
del av Vår Förening Vill så av den anledningen kan 
vi ändå säga att vi delvis jobbar med frågan.

47 46



3. GENOM ATT STÄRKA MÅNGFALDEN 

1. GENOM ATT STÄRKA KOMPETENS HOS ORGANISATIONSLEDARE 

2. GENOM ATT STÄRKA INNEBANDYNS STYRMODELL 

  Aktiviteter som följer plan: 

• Arbetet med inkluderingsprocessen av para-
innebandyn är i gång, men ligger efter ursprunglig 
plan. Indikatorn, dvs. antalet utövare i under-

representerade grupper, är svårt att svara på då 
det inte finns ett tydligt tillvägagångssätt för att 
fastställa antalet parainnebandyutövare. Rekrytering 
är dock något vi kommer att lägga stor vikt vid 
kommande tid i inkluderingsprocessen. 

  Aktiviteter som följer plan: 

• Under höstens ordförandekonferens enades 
samtliga SDF och SIBF om tre gemensamma 
fokusområden för 23/24. Syftet med samsynen 
är att öka totaleffekten för Svensk Innebandy. 

SIBF fick i uppdrag att konkretisera innebörden 
av de tre områdena vilket godkändes under 
Styrelsekonferensen i mars 2023. Det strategiska 
arbetet ska nu omsättas i operativt arbete i 
SIBF/SDF vilket kommer genomsyra delar av 
verksamhetsplanerna för 23/24.  

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet: 

• En ny KLU har genomförts i GU Organisationsledare, 
materialet har även delvis reviderats. Utbildningen 
hålls inte i så stor utsträckning så vi har inte ökat 

antalet utbildade personer eller föreningar i enlighet  
med målet. Samma gäller Vår Förening vill minus 
revidering. Ny digital plattform för VFV är under 
produktion. 

En stärkt organisation innebär att skapa förutsättningar för SF, SDF samt föreningarna att utvecklas så att vi 
har välmående organisationer som tillgängliggör innebandy för alla målgrupper och individer. 

Detta nås på primärt följande sätt:

3. GENOM ATT STÄRKA INNEBANDYNS REGIONALA ORGANISATION 

4. GENOM ATT UTVECKLA KOMPETENSEN OM SIU

  Aktiviteter som följer plan: 

• Samarbete inom specifika sakfrågor med utvalda 
SDF pågår inom Fitness, Flex, Fifty/Fifty, Para och 
ska påbörjas inom Utbildning. 

• Arbetet med organisationsutredning pågår. 
En styrgrupp och två referensgrupper (FS/SDF 

representanter & SDF-Dialog verksamhetsledare) 
fungerar som stöd till ensamutredararen. Under 
styrelsekonferens och personalkonferens (mars 
2023) skedde ytterligare en avrapportering med 
tillhörande grupparbete. Utredaren kommer nu 
lägga förslag till Förbundsstyrelsen i samband med 
FS-mötet 21/4.

  Aktiviteter som följer plan:  

• Arbetet med att revidera SIU-modellen har påbörjats. 
SIU uppdateras forsknings- och innehållsmässigt 
av forskare med planerad nylansering i maj 2023. 
Här kommer utbildningsinsatser för SIBF samt SDF 
att sättas in, och nya SIU kommer att speglas i 
reviderade gamla och kommande nya utbildningar.  

  Aktiviteter som riskerar att inte nå målet:  

• Koppla befintligt och producera nytt material 
till SIU i praktiken står delvis på vänt till dess att 
SIU är färdigreviderad och genomgången med 
personal och förtroendevalda. Vissa delar i SIU i 

praktiken har påbörjats där en nationell modell för 
spelarutveckling och lägerverksamhet på röd nivå 
ska vara färdigt till juni 2023. En arbetsgrupp från 
5 SDF har varit med och arbetet fram en nationell 
modell.  

• En ny KLU har genomförts i GU Organisationsledare 
(SIU är en väsentlig del av utbildningens innehåll 
med fokus på organisationsledare perspektiv och 
ansvar), materialet har även delvis reviderats. 
Utbildningen hålls inte i så stor utsträckning så 
vi har inte ökat antalet utbildade personer eller 
föreningar i enlighet med målet. Samma gäller  
Vår Förening vill minus revidering.
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Förvaltningsberättelse
 
Årsredovisningen är upprättad i svenska kronor, SEK.
 
Allmänt om verksamheten 

Svenska Innebandyförbundet är ett special idrottsförbund 
vars medlemmar utgörs av idrottsföreningar med 
innebandyverksamhet.  
 
Förbundsmötet är högsta beslutande organ och 
väljer förbundsstyrelsen. Styrelsen är ytterst ansvariga 
för förbundets verksamhet. För att utföra det som 
förbundsmötet beslutar har förbundsstyrelsen en 
organisation till sitt förfogande bestående av ett 
nationellt kansli samt ett antal olika arbetsgrupper  
och nämnder. Svenska Innebandyförbundet org-
aniserar även 19 distriktsförbund med egna kanslier,  
de är egna juridiska personer.  
 
Syftet för alla delar av organisationen är att ge medlems-
föreningarna stöd, service och utveckling utifrån de  
riktlinjer som förbundsmötet beslutar varje år och som 
uttrycks i Svensk Innebandy Vill och Svenska Innebandy-
förbundets verksamhetsplan. 
 
Svensk Innebandy – Folksporten 

Svenska Innebandyförbundet har till uppgift att utveckla, 
främja och administrera innebandy idrotten i Sverige 
på ett sådant sätt att den står i överensstämmelse med 
idrottsrörelsens verksamhets idé, vision och värdegrund 
samt att företräda denna idrott i utlandet. Förbundet 
är en politiskt och religiöst oberoende allmännyttig 
ideell organisation som tar avstånd från rasism och 
varje annan form av diskrim  inering. Förbundet ska 
även aktivt arbeta mot matchfixing, osund ekonomi 
och annat fusk samt för en dopingfri innebandyidrott.  
 
Svenska Innebandyförbundet och dess föreningar vill  
i enlighet med Svensk Innebandy Vill att:  

• Alla inom Svensk Innebandy står på en gemensam 
grund och delar samma syfte, vision och värdegrund 

• Svensk Innebandy har en effektiv organisation som är 

ledande i idrottssverige och innebandyvärlden
• Varumärket Svensk Innebandy enar innebandy-

sverige och ”Svensk Innebandy Vill” är ledstjärnan  
i vår verksamhet 

• Innebandy ska vara en sport som är enkel att börja 
med, stimulerande att utvecklas i, lättillgänglig att 
följa och välkomnande att komma tillbaka till 

• Svensk Innebandy tar ett aktivt samhällsansvar  
med erbjudandet ”mer än en sport” 

Medlemmar 

Tillsammans samlar förbundets 840 föreningar 113 654 
licensierade spelare. Antalet licensierade spelare har 
ökat något men vi är ännu inte uppe i samma antal 
som 2020 innan pandemin.  
 
Svenska Innebandyförbundet, dess regionala kontor 
samt medlemsföreningar ska verka för att styrelser, 
valberedningar, kommittéer och andra organ får 
sådan sammansättning att jämställdhet mellan kvinnor, 
män och ungdomar samt kulturell mångfald uppnås.  
 
Främjande av förbundets ändamål 

Verksamhetsplanen omfattar arbetet som bedrivs 
inom det nationella kansliets avdelningar: 
 
Administration: En av huvuduppgifterna är att stödja 
den löpande verksamheten för Innebandyförbundets 
medlemmar. Det nationella kansliet ansvarar för löpande 
stöd och service främst inom områden som utbildning, 
tävling, barn/ungdom samt föreningsjuridik.

Arrangemang/Marknad: Ansvarar för Svenska 
Innebandy  förbundets arrangemang (exempelvis SM- 
finalen, Innebandyfesten, Finnkampen, distriktslags-SM, 
VM-turneringar etc) samt partneravtal av olika 
storlekar – både när det gäller att vårda befintliga och 
att hitta nya samarbeten.  
 
Kommunikation: Kommunikation är ett verktyg 
för att nå Svenska Innebandyförbundets mål och 
kommunikationsenheten ansvarar och utvecklar 

kommunikationen internt tillsammans med kansliets 
och distriktens personal, kommunikationen externt 
mot olika målgrupper samt förbundets varumärken. 

Landslag: Svenska Innebandyförbundet ska bedriva 
en världsledande verksamhet för våra landslag och det 
görs genom att skapa rätt förutsättningar för att vinna, 
vara en aktiv aktör i den internationella utvecklingen, 
att förknippas med en positiv innebandy samt att aktivt 
arbeta med jämställdhet.

Tävling/Domare: Tävlingsenheten förvaltar och utvecklar 
Svenska Innebandyförbundets tävlings- och domar  
verksamhet samt det regelverk och de projektsatsningar 
som hör till.  

Utveckling: För att Svensk Innebandy ska nå sina 
långsiktiga mål behöver Svenska Innebandyförbundet 
göra utvecklingsinsatser och det görs genom satsning  
och utbildning inom inkludering, jämställdhet, 
integration, forskning, föreningsverksamhet, spelar- 
och ledarutveckling.   

Förbundet har sitt säte i Solna.
 
Väsentliga händelser under räkenskapsåret 

Året skulle ha inletts med VM för U19-damer men på 
grund av pandemiläget flyttades det fram till hösten.   
 
I juni avslutades elitlicenssäsongen med att de 
föreningar som hade negativt eget kapital under 
föregående säsong presenterade sina bokslut per 30 
april 2022. Alla föreningar klarade att återställa det 
egna negativa kapitalet. Licensnämnden har under 
hösten administrerat beslut för 156 föreningar. Då 
serierna åter igen har varit som vanligt med upp- och 
nedflyttningar var det fler föreningar än någonsin 
som behövde följas upp på grund av ofullständiga 
handlingar eller avsaknad av auktoriserad revisor.  
Under året har fyra föreningar varit under handlings-
plan på grund av negativt eget kapital. 
 
I juli var herrlandslaget i USA och spelade The World 
Games. Det var andra gången som turneringen 
anordnades och efter en gastkramande final mot 
Finland där Sverige hade ledningen med hela 5-1 fick 
svenskarna jobba febrilt i slutsekunderna för att freda 
målet. Sverige vann med 6-5 och målet att ta dubbla 
guld under året är i sikte.
I augusti/september spelades U19-VM för damer i Polen. 
Sverige vann finalen efter en dramatisk avslutning där 
Tjeckien hade jobbat sig ikapp till 4-4 när slutsignalen 

ljöd. Efter en mållös förlängning gick Sverige segrande 
ur straffläggningen och efter den snöpliga förlusten 
i sudden förra året i Uppsala kunde guldet följa med 
tillbaka hem till Sverige.  

I september påbörjade personalen på Sportkontoret 
samt all personal ute i distrikten en inkluderingsutbildning 
med Make Equal. Under hösten och in på nya året hölls 
sex utbildningstillfällen varav två fysiska träffar med syftet 
att öka kunskapen kring inkluderingsfrågor. Denna 
satsning kunde göras i och med återstartsstödsmedel. 

I början på november spelades SDF-SM i Umeå. Detta 
skulle ha spelats i januari 2022 i Nyköping/Oxelösund 
men sköts upp på grund av pandemin. Västsvenska 
vann P16 och Småland vann F16. 

I mitten på november spelade herrlandslaget VM i 
Schweiz och efter att ha slagit ut Finland i en rysare 
med straffläggning redan i semifinal kunde Sverige 
gå ut starkt i finalen mot Tjeckien och guldet var vårt 
efter trygga 9-3. Detta var herrarnas andra guld för 
året, andra VM-guldet på 11 månader och det 10:e VM-
guldet totalt sedan VM började spelas.  
 
VM blev en succé tv-mässigt där över 1 miljoner tittare 
såg finalen i SVT. De sände samtliga av Sveriges matcher  
i både linjär tv och via streaming och totalt sågs 
matcherna av drygt 2 miljoner tittare . 
     
I januari spelades SDF-SM i Nyköping/Oxelösund och 
nu tog Stockholm guld i F16 och Västerbotten i P16. 

I början på februari kunde äntligen Veteran-SM spelas 
i Uppsala efter att ha ställts in flertalet gånger. Rönnby 
Legends vann damklassen, IBK Dalen Veteran vann 
H35+ och Arlanda Väsby Legends vann H45+. 

Under hösten spelades Svenska Cupen och i år hade 
vi inte en gemensam final utan i slutet på februari 
spelades damfinalen mellan Pixbo Wallenstam IBK 
- Thoréngruppen IBK i Mölndal och herrf inalen 
mellan FBC Kalmarsund - IBF Falun i Kalmar. Pixbo 
Wallenstam IBK stod som segrare efter 7-6 och IBF 
Falun vann med 10-2.     

I april spelades SM-finalen i Avicii Arena (fd. Ericsson 
Globe Arena). Festen inleddes på lördagen den 22 
april med damernas final mellan Thorengruppen IBK 
och Pixbo Wallenstam IBK där Thorengruppen stod 
som segrare efter resultatet 4-3. I herrarnas final vann 
Storvreta IBK över IBF Falun med 5-4 och tangerar  

Styrelsen och generalsekreteraren för Svenska Innebandyförbundet får 
härmed avge årsredovisning för räkenskapsåret 2022 05 01 - 2023 04 30.
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i och med det mesta mästare med 7 SM-guld tillsammans  
med IBF Falun. Finalerna blev en succé med 12 122 
sålda biljetter på läktarna som skapade en fantastisk 
atmosfär. Finalerna direktsändes i både SportExpressen 
och på SVT som hade en räckvidd om 640 000 tittare 
totalt, en ökning med 40 000 mot i fjol.

Under året har en organisationsöversyn genomförts 
som en del av det strategiska arbetet som inleddes 
för två år sedan. Detta har inneburit fler mötestillfällen 
mellan Svenska Innebandyförbundet och distrikts-
förbunden, både för förtroendevalda och anställda. 
 
Förbundsstyrelsen beslutade i augusti 2018 om en 
ekonomisk plan fram till 2020/21. Det innebär att det 
fria egna kapitalet exklusive ändamålsbestämda medel 
skulle vara 15 000 000 SEK efter detta verksamhetsår. 
På grund av pandemin och hur den har påverkat 
ekonomin har detta mål flyttats fram i tiden

Svensk Innebandy Försäljnings AB

Under året aktiverades Svensk Innebandy Försäljnings AB 
(SIF AB). Den verksamhet som kommer att ligga i 
bolaget är internationella evenemang såsom VM 

och EM samt SM-finalerna. Årets SM-finaler hanterades 
i SIF AB och därav redovisas dessa intäkter och 
kostnader i bolaget och inte i Svenska Innebandy-
förbundet som tidigare år. Finalerna omsatte 6,8 
miljoner kronor med ett resultat på 2,3 miljoner kronor. 
I övrigt har bolaget haft kostnader för det inledande 
arbetet kring VM som har påbörjats under året. Svenska 
Innebandyförbundet är moder förbund till SIF AB och 
med stöd av lättnadsreglerna i ÅRL 7:3 upprättas inte 
någon koncernredovisning. 

RESULTAT OCH STÄLLNING
Svenska Innebandyförbundet visar upp ett resultat på -1 183 381 SEK. Resultatet har belastats av kostnader för 
SDF-utveckling om 2 350 000 SEK, för vilka ändamålsbestämda medel har nyttjats. Förbundsstyrelsen föreslår 
att 2 020 570 SEK avsätts till SDF-utveckling för framtida verksamhet. Årets underskott innebär att eget kapital 
minskar till 14 706 958 SEK. Det egna kapitalet täcker kostnader för personalen i sex månader, semester- och 
pensionsskulder samt viss administration enligt RF:s rekommendation om riktlinje för det egna kapitalet. 

FLERÅRSÖVERSIKT      

 2022/23 2021/22 2020/21 2019/20 2018/19

Antal medlemsföreningar 840 846 854 906 904

Antalet licensierade spelare 113 654 109 883 106 687 118 660 116 071

Verksamhetens intäkter 100 037 91 943 72 710 84 705 91 765

Årets resultat -1 183 -6 846 7 017 -890 2 862

Balansomslutning 49 531 47 882 47 682 37 260 44 146

Eget kapital (tkr) 14 707 15 890 22 736 15 720 16 610

FLERÅRSÖVERSIKT
  

 Förändring av ändamålsbestämda medel
2022-05-01

-2023-04-30
2021-05-01

-2022-04-30

Årets resultat enligt resultaträkningen -1 183 381 846

Nyttjande av ändamålsbestämda medel 2 350 000 109 883

Reservering av ändamålsbestämda medel -2 020 570 91 943

Kvarstående belopp för året -853 951  -6 450 908

FÖRÄNDRINGAR I EGET KAPITAL 
 

  

 Ändamålsbest. 
medel

Balanserat kapital Summa  
eget kapital

Belopp vid årets ingång 2 362 567 13 527 772 15 890 339

Nyttjande av ändamålsbestämda medel -2 350 000 2 350 000 0

Reservering av ändamålsbestämda medel 2 020 570 -2 020 570 0

Årets resultat  -1 183 381 -1 183 381

Förbundets resultat och ställning i övrigt framgår av efterföljande resultat- och balansräkning med noter.
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RESULTATRÄKNING   

NOT
2022-05-01

-2023-04-30
2021-05-01

-2022-04-30

VERKSAMHETENS INTÄKTER

Bidrag 2 44 438 126 35 591 687

Nettoomsättning 3 53 759 579 54 501 594

Medlemsavgifter 818 000 821 000

Övriga verksamhetsintäkter 1 020 891 1 029 000

 100 036 596  91 943 281

VERKSAMHETENS KOSTNADER

Externa kostnader 4 -67 321 736 -66 990 114

Personalkostnader 5 -34 222 144 -31 868 338

Avskrivningar och nedskrivningar -5 336 0

-101 549 216 -98 858 452

VERKSAMHETSRESULTAT -1 512 620  -6 915 171

Resultat från finansiella investeringar

Ränteintäkter 339 593 81 852

Räntekostnader -10 355 -12 556

Resultat efter finansiella poster 329 238 69 296

ÅRETS RESULTAT -1 183 382 -6 845 875

BALANSRÄKNING   

NOT 2023-04-30 2022-04-30

TILLGÅNGAR

Materiella anläggningstillgångar

Inventarier 6 183 694 125 000

183 694 125 000

Finansiella anläggningstillgångar

Aktier i dotterföretag 7, 8 1 550 000 50 000

Andra långfristiga fordringar 9 191 807 243 665

1 741 807 293 665

Summa anläggningstillgångar 1 925 501 418 665

OMSÄTTNINGSTILLGÅNGAR

Kortfristiga fordringar 4

Kundfordringar 5 9 481 295 4 636 810

Övriga fordringar 192 081 279 622

Förutbetalda kostnader och upplupna intäkter 10 1 749 578 3 753 655

11 422 954 8 670 087

Kassa och bank 36 182 826 38 793 077

Summa omsättningstillgångar 47 605 780 47 463 164

SUMMA TILLGÅNGAR 49 531 281 47 881 829
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EGET KAPITAL OCH SKULDER   

NOT 2023-04-30 2022-04-30

EGET KAPITAL

Ändamålsbestämda medel 2 033 137 2 362 567

Balanserat kapital 13 857 202 20 373 645

Årets resultat -1 183 381 -6 845 873

SUMMA EGET KAPITAL 14 706 958 15 890 339

KORTFRISTIGA SKULDER

Leverantörsskulder 5 158 522

Skulder till koncernföretag 1 500 000 4 636 810

Skuld ej nyttjade bidrag 11 19 571 995 279 622

Övriga skulder 610 985 3 753 655

Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter 12 7 982 821 8 670 087

Summa kortfristiga skulder 34 824 323 38 793 077

SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER 49 531 281 47 881 829

Allmänna upplysningar
Årsredovisningen är upprättad i enlighet med årsredo-
visningslagen och BFNAR 2012:1 Årsredovisning och 
koncernredovisning (K3).

Svenska Innebandyförbundet är moderförbund 
till Svensk Innebandy Försäljnings AB och med stöd 
av lättnadsreglerna i ÅRL 7:3 upprättas inte någon 
koncern redovisning. 
 
Redovisningsprinciperna är oförändrade jämfört med 
föregående år.
 
Verksamhetens intäkter
Endast det inflöde av ekonomiska fördelar som förbundet 
erhållit eller kommer att erhålla för egen räkning redo-
visas som intäkt. Intäkter värderas, om inget särskilt 
anges nedan, till verkliga värdet av det som erhållits 
eller kommer att erhållas. 
Bidrag redovisas som intäkt när villkoren för att erhålla 
bidraget har uppfyllts. Erhållna bidrag redovisas som 
skuld till dess villkoren för att erhålla bidraget uppfylls. 
Statsanslag via Riksidrottsförbundet intäktsredovisas 
i den period anslagen avser, hit hör organisationsstöd 
för SF. Verksamhetsstöd och projektstöd är villkorade 
bidrag och intäktsredovisas i samma period som vill-
koren uppfylls.  
Uppdragsersättningar och tjänster intäktsredovisas 
efter utförande. Sponsorintäkter (samarbetsavtal) 
intäktsredovisas i takt med fakturering enligt avtal. 
Medlemsavgifter omfattar inbetalningar för medlem-
skap i Svenska Innebandyförbundet. Nettoomsättning 
består av försäljningsintäkter, tävlingsintäkter, licenser 
och övergångar samt intäkter rörande SM-finalen. 
 
Ej nyttjade bidrag
Villkorade bidrag från Riksidrottsförbundet som ej 
nyttjats per 30 april under verksamhetsåret skuldförs 
för användning under kommande verksamhetsår. 
 
Finansiella instrument
Långfristiga innehav klassificeras som finansiell anlägg-
ningstillgång och värderas till anskaffningsvärde. Om 
det verkliga värdet minskat och denna värdenedgång 
kan antas vara varaktig görs nedskrivning till det verkliga 
värdet. 
 
Kundfordringar/kortfristiga fordringar
Kundfordringar och kortfristiga fordringar redovisas 

som omsättningstillgångar till det belopp som förväntas 
bli inbetalt efter avdrag för individuellt bedömda osäkra 
fordringar.

Anläggningstillgångar
Materiella och immateriella anläggningstillgångar 
värderas till anskaffningsvärde minskat med avskriv-
ningar enligt plan. Avskrivning görs systematiskt över 
den bedömda nyttjandeperioden. Inventarier skrivs 
av på 3-5 år. Kostnad för korttidsinventarier tas direkt, 
datorer räknas hit. 
 
Leasing
Samtliga leasingavtal redovisas som operationella, dvs 
leasingavgiften (inklusive första förhöjd hyra) redovisas 
linjärt över leasingperioden. 
 
Eget kapital
Eget kapital utgörs av Balanserat kapital, Årets resultat 
och Ändamålsbestämda medel. I ändamålsbestämda 
medel ingår avsättningar för åtaganden som ska infrias 
i framtiden. När förbundet belastas med kostnader för 
ändamålet redovisas dessa i resultaträkningen. Upp-
lösning sker därefter av för ändamålet avsatta medel 
under eget kapital med motsvarande belopp.
 
Ersättningar till anställda

Kortfristiga ersättningar
Kortfristiga ersättningar utgörs av lön, sociala avgifter,  
betald semester, betald sjukfrånvaro, sjukvård och bonus.
Kortfristiga ersättningar redovisas som en kostnad 
och en skuld då det finns en legal eller informell för-
pliktelse att betala ut en ersättning.
 
Ersättningar till anställda efter avslutad anställning
Ersättningar vid uppsägning utgår då förbundet 
beslutar att avsluta en anställning före den normala 
tidpunkten för anställningens upphörande eller då en 
anställd accepterar ett erbjudande om frivillig avgång 
i utbyte mot sådan ersättning. Om ersättningen inte 
ger förbundet någon framtida ekonomisk fördel 
redovisas en skuld och en kostnad när förbundet har 
en legal eller informell förpliktelse att lämna sådan 
ersättning. Ersättningen värderas till den bästa upp-
skattningen av den ersättning som skulle krävas för  
att reglera förpliktelsen på balansdagen.

Not 1 Redovisnings- och värderingsprinciper

NOTER
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NOT 2 BIDRAG

BIDRAG OCH OFFENTLIGA BIDRAG  
REDOVISADE I RESULTATRÄKNINGEN

2022-05-01
-2023-04-30

2021-05-01
-2022-04-30

Organisationsstöd 11 442 666 13 340 000

Verksamhetsstöd Barn & Ungdom 14 720 000 13 260 000

Verksamhetsstöd Vuxenidrott 660 000 360 000

Verksamhetsstöd Paraidrott 1 120 000 800 000

Verksamhetsstöd Elitidrott 2 550 000 2 764 000

Återstartsstöd 12 379 100 1 270 003

Projektstöd SF 536 153 525 000

Övriga bidrag 1 030 207 3 272 684

SUMMA 44 438 126 35 591 687

NOT 4 EXTERNA KOSTNADER

2022-05-01
-2023-04-30

2021-05-01
-2022-04-30

Kansli och kontorskostnader 6 313 325 4 224 702

Styrelse och VU kostnader 1 014 046 853 482

Revisorsarvode 249 485 215 625

Tävling 1 596 425 1 545 090

Landslag 12 751 842 9 782 547

Domare 6 919 300 5 786 996

Utveckling 7 395 041 4 513 536

Media och information 5 506 607 2 240 041

Demokratikostnader 4 976 753 3 568 040

Marknad 6 218 288 4 867 640

Ibis-kostnader 2 756 443 2 662 570

Administrativa kostnader 3 863 168 4 150 987

Arrangemang 3 933 438 19 074 925

Inkludering 2 643 355 1 267 123

Sdf-utveckling 115 048 596 981

Svensk innebandys app 1 069 172 1 639 829

67 321 736 66 990 114

NOT 3 NETTOOMSÄTTNING

NETTOOMSÄTTNINGEN FÖRDELAR  
SIG ENLIGT FÖLJANDE:

2022-05-01
-2023-04-30

2021-05-01
-2022-04-30

Tävlingsintäkter 11 331 700 13 855 134

Kursintäkter 448 000 258 395

Sponsring, reklam, annonser 12 555 110 11 750 716

Licenser och övergångar 23 042 758 20 659 811

Försäljning 835 043 479 013

Deltagaravgifter 367 400 78 000

SM-final, biljetter m.m. 0 4 544 790

Övriga intäkter 5 179 568 2 875 735

53 759 579 54 501 594
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NOT 5 MEDELTALET ANSTÄLLDA, LÖNER,  
ANDRA ERSÄTTNINGAR OCH SOCIALA KOSTNADER

2022-05-01
-2023-04-30

2021-05-01
-2022-04-30

MEDELANTALET ANSTÄLLDA

Kvinnor 14 14

Män 25 22

 39 36

LÖNER OCH ANDRA ERSÄTTNINGAR

Generalsekreterare (GS) 1 430 000 1 255 323

Övriga tjänstemän 15 817 302 14 770 655

Landslagsledning 1 859 576 1 841 692

Styrelsearvoden 507 150 595 000

Ersättningar övriga 4 657 251 4 141 782

 24 271 279 22 604 452

 

SOCIALA KOSTNADER

Sociala avgifter enligt lag och avtal 7 792 588 7 088 609

 7 792 588 7 088 609

  

PENSIONSKOSTNADER

Pensionskostnader personal 1 687 739 1 743 366

Pensionskostnader GS 470 538 431 911

2 158 277 2 175 277

NOT 6 INVENTARIER

2023-04-30 2022-04-30

MEDELANTALET ANSTÄLLDA

Ingående anskaffningsvärden 2 911 064 2 911 064

Inköp 64 030 0

Försäljningar/utrangeringar 0 0

Utgående ackumulerade anskaffningsvärden 2 975 094 2 911 064

NETTO ANSKAFFNINGSVÄRDE 2 975 094 2 911 064

Ingående avskrivningar -2 786 064 -2 786 064

Försäljningar/utrangeringar 0 0

Årets avskrivningar -5 336 0

Utgående ackumulerade avskrivningar -2 791 400 -2 786 064

 Utgående redovisat värde 183 694 125 000

 

NOT 7 FINANSIELLA ANLÄGGNINGSTILLGÅNGAR

2023-04-30 2022-04-30

Ingående anskaffningsvärden 50 000 50 000

Lämnat aktieägartillskott 1 500 000 0

Summa 1 550 000 50 000

Utgående värde 1 550 000 50 000

 

Redovisat värde utgörs av ej avskrivningsbara inventarier.
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Revisionsberättelse 
Till förbundsmötet i Svenska Innebandyförbundet, org.nr 8113200-3487 

Rapport om årsredovisningen 
Uttalanden 
Vi har utfört en revision av årsredovisningen för Svenska Innebandyförbundet för räkenskapsåret        
1 maj 2022 till 30 april 2023.  

Enligt vår uppfattning har årsredovisningen upprättats i enlighet med årsredovisningslagen och ger en 
i alla väsentliga avseenden rättvisande bild av förbundets finansiella ställning per den 30 april 2023 
och av dess finansiella resultat för året enligt årsredovisningslagen. Förvaltningsberättelsen är förenlig 
med årsredovisningens övriga delar. 

Grund för uttalanden 
Vi har utfört revisionen enligt International Standards on Auditing (ISA) och god revisionssed i Sverige. 
Vårt ansvar enligt dessa standarder beskrivs närmare i avsnittet Revisorns ansvar. 

Vi är oberoende i förhållande till förbundet enligt god revisorssed i Sverige och har i övrigt fullgjort vårt 
yrkesetiska ansvar enligt dessa krav. 

Vi anser att de revisionsbevis vi har inhämtat är tillräckliga och ändamålsenliga som grund för våra 
uttalanden. 

Annan information än årsredovisningen 
Den andra informationen består av Svensk Innebandys verksamhetsberättelse 2022/23 som vi 
inhämtade före datumet för denna revisionsberättelse. Det är styrelsen och generalsekreteraren som 
har ansvaret för den andra informationen. 

Vårt uttalande avseende årsredovisningen omfattar inte denna information och vi gör inget uttalande 
med bestyrkande avseende denna andra information. 

I samband med vår revision av årsredovisningen är det vårt ansvar att läsa den information som 
identifieras ovan och överväga om informationen i väsentlig utsträckning är oförenlig med 
årsredovisningen. Vid denna genomgång beaktar vi även den kunskap vi i övrigt inhämtat under 
revisionen samt bedömer om informationen i övrigt verkar innehålla väsentliga felaktigheter. 

Om vi, baserat på det arbete som har utförts avseende denna information, drar slutsatsen att den 
andra informationen innehåller en väsentlig felaktighet, är vi skyldiga att rapportera detta. Vi har inget 
att rapportera i det avseendet. 

Styrelsens och generalsekreterarens ansvar 
Det är styrelsen och generalsekreteraren som har ansvaret för att årsredovisningen upprättas och att 
den ger en rättvisande bild enligt årsredovisningslagen. Styrelsen och generalsekreteraren ansvarar 
även för den interna kontroll som de bedömer är nödvändig för att upprätta en årsredovisning som inte 
innehåller några väsentliga felaktigheter, vare sig dessa beror på oegentligheter eller på misstag. 

NOT 8 AKTIER I DOTTERFÖRETAG

Namn Kapitalandel % Rösträttsandel % Rösträttsandel % Rösträttsandel %

Svensk Innebandy Försäljnings AB 100 100 500 1 550 000

1 550 000

 
Org.nr Säte

Svensk Innebandy Försäljnings AB 556937-4324 Stockholm

 

Svensk Innebandy Försäljnings AB redovisar för räkenskapsåret 2022-05-01-2023-04-30 ett resultat på -764 720 kr 
och eget kapital uppgår 2023-04-30 till 785 280 kr
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Vi måste informera styrelsen om bland annat revisionens planerade omfattning och inriktning samt 
tidpunkten för den. Vi måste också informera om betydelsefulla iakttagelser under revisionen, 
däribland eventuella betydande brister i den interna kontrollen som vi identifierat. 

Rapport om andra krav enligt lagar och andra författningar 
Uttalande 
Utöver vår revision av årsredovisningen har vi även utfört en revision av styrelsens förvaltning för 
Svenska Innebandyförbundet för räkenskapsåret 1 maj 2022 till 30 april 2023. 

Vi tillstyrker att förbundsmötet beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

Grund för uttalande 
Vi har utfört revisionen enligt god revisionssed i Sverige. Vårt ansvar enligt denna beskrivs närmare i 
avsnittet Revisorns ansvar. Vi är oberoende i förhållande till förbundet enligt god revisorssed i Sverige 
och har i övrigt fullgjort vårt yrkesetiska ansvar enligt dessa krav. 

Vi anser att de revisionsbevis vi har inhämtat är tillräckliga och ändamålsenliga som grund för vårt 
uttalande. 

Styrelsens ansvar 
Det är styrelsen som har ansvaret för förvaltningen.  

Revisorns ansvar 
Vårt mål beträffande revisionen av förvaltningen, och därmed vårt uttalande om ansvarsfrihet, är att 
inhämta revisionsbevis för att med en rimlig grad av säkerhet kunna bedöma om någon 
styrelseledamot i något väsentligt avseende företagit någon åtgärd eller gjort sig skyldig till någon 
försummelse som kan föranleda ersättningsskyldighet mot förbundet.  

Rimlig säkerhet är en hög grad av säkerhet, men ingen garanti för att en revision som utförs enligt god 
revisionssed i Sverige alltid kommer att upptäcka åtgärder eller försummelser som kan föranleda 
ersättningsskyldighet mot förbundet. 

Som en del av en revision enligt god revisionssed i Sverige använder vi professionellt omdöme och 
har en professionellt skeptisk inställning under hela revisionen. Granskningen av förvaltningen grundar 
sig främst på revisionen av räkenskaperna. Vilka tillkommande granskningsåtgärder som utförs 
baseras på vår professionella bedömning med utgångspunkt i risk och väsentlighet. Det innebär att vi 
fokuserar granskningen på sådana åtgärder, områden och förhållanden som är väsentliga för 
verksamheten och där avsteg och överträdelser skulle ha särskild betydelse för förbundets situation. 
Vi går igenom och prövar fattade beslut, beslutsunderlag, vidtagna åtgärder och andra förhållanden 
som är relevanta för vårt uttalande om ansvarsfrihet. 

 

Stockholm den dag som framgår av min elektroniska underskrift 

Öhrlings PricewaterhouseCoopers AB 

 

Martin Nääs 
Auktoriserad revisor 

Svenska Innebandyförbundet, 8113200-3487 
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Vid upprättandet av årsredovisningen ansvarar styrelsen och generalsekreteraren för bedömningen av 
förbundets förmåga att fortsätta verksamheten. De upplyser, när så är tillämpligt, om förhållanden som 
kan påverka förmågan att fortsätta verksamheten och att använda antagandet om fortsatt drift. 
Antagandet om fortsatt drift tillämpas dock inte om styrelsen och generalsekreteraren avser att 
likvidera förbundet, upphöra med verksamheten eller inte har något realistiskt alternativ till att göra 
något av detta.  

Revisorns ansvar 
Vi har att utföra revisionen enligt International Standards on Auditing (ISA) och god revisionssed i 
Sverige. Våra mål är att uppnå en rimlig grad av säkerhet om huruvida årsredovisningen som helhet 
inte innehåller några väsentliga felaktigheter, vare sig dessa beror på oegentligheter eller på misstag, 
och att lämna en revisionsberättelse som innehåller våra uttalanden. Rimlig säkerhet är en hög grad 
av säkerhet, men är ingen garanti för att en revision som utförs enligt ISA och god revisionssed i 
Sverige alltid kommer att upptäcka en väsentlig felaktighet om en sådan finns. Felaktigheter kan 
uppstå på grund av oegentligheter eller misstag och anses vara väsentliga om de enskilt eller 
tillsammans rimligen kan förväntas påverka de ekonomiska beslut som användare fattar med grund i 
årsredovisningen. 

Som del av en revision enligt ISA använder vi professionellt omdöme och har en professionellt 
skeptisk inställning under hela revisionen. Dessutom: 

• identifierar och bedömer vi riskerna för väsentliga felaktigheter i årsredovisningen, vare sig dessa 
beror på oegentligheter eller på misstag, utformar och utför granskningsåtgärder bland annat 
utifrån dessa risker och inhämtar revisionsbevis som är tillräckliga och ändamålsenliga för att 
utgöra en grund för våra uttalanden. Risken för att inte upptäcka en väsentlig felaktighet till följd av 
oegentligheter är högre än för en väsentlig felaktighet som beror på misstag, eftersom 
oegentligheter kan innefatta agerande i maskopi, förfalskning, avsiktliga utelämnanden, felaktig 
information eller åsidosättande av intern kontroll. 

• skaffar vi oss en förståelse av den del av förbundets interna kontroll som har betydelse för vår 
revision för att utforma granskningsåtgärder som är lämpliga med hänsyn till omständigheterna, 
men inte för att uttala oss om effektiviteten i den interna kontrollen. 

• utvärderar vi lämpligheten i de redovisningsprinciper som används och rimligheten i styrelsens och 
generalsekreterarens uppskattningar i redovisningen och tillhörande upplysningar. 

• drar vi en slutsats om lämpligheten i att styrelsen och generalsekreteraren använder antagandet 
om fortsatt drift vid upprättandet av årsredovisningen. Vi drar också en slutsats, med grund i de 
inhämtade revisionsbevisen, om huruvida det finns någon väsentlig osäkerhetsfaktor som avser 
sådana händelser eller förhållanden som kan leda till betydande tvivel om förbundets förmåga att 
fortsätta verksamheten. Om vi drar slutsatsen att det finns en väsentlig osäkerhetsfaktor, måste vi 
i revisionsberättelsen fästa uppmärksamheten på upplysningarna i årsredovisningen om den 
väsentliga osäkerhetsfaktorn eller, om sådana upplysningar är otillräckliga, modifiera uttalandet 
om årsredovisningen. Våra slutsatser baseras på de revisionsbevis som inhämtas fram till datumet 
för revisionsberättelsen. Dock kan framtida händelser eller förhållanden göra att en förening inte 
längre kan fortsätta verksamheten. 

• utvärderar vi den övergripande presentationen, strukturen och innehållet i årsredovisningen, 
däribland upplysningarna, och om årsredovisningen återger de underliggande transaktionerna och 
händelserna på ett sätt som ger en rättvisande bild.  
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Hemsida: www.innebandy.se

Kontakt: info@innebandy.se
 

Telefon: 08-514 274 00

SVENSKA INNEBANDYFÖRBUNDET

@svenskainnebandyforbundet

@svenskinnebandy


